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Želimo vam doživete in miru polne božične praznike, v novem letu 
pa obilo optimizma in moči za smele korake v življenju.

Županja z občinsko upravo, občinski svet ter uredniški odbor
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Majšperčan je glasilo Občine Majšperk,
ki je tudi izdajatelj glasila.
Vpisan v razvid medijev pod zaporedno št. 94. 
Naslov: Občina Majšperk, Majšperk 39, 2323 
Majšperk, tel.: 02 795 08 30,
e-naslov: obcina.majsperk@majsperk.si.

Uredniški odbor: Peter Kitak, Marjan Kokot, Branka Vedlin, Suzana Vuk, Barbara Rodošek – odgovorna urednica
Lektorica: Barbara Rodošek
Avtor naslovne fotografije: Peter Kitak
Oblikovanje in tisk: Grafex d.o.o., Izlake
Naklada: 1600 izvodov; lokalno informacijsko glasilo Majšperčan prejme vsako gospodinjstvo v občini brezplačno.
Izdajatelj plačuje 9,5% DDV (Ur. list RS, št. 89/98).

Martinovanje na Ptujski Gori – pridelek modre kavčine

Organizatorji, visoki gostje in nekateri drugi udeleženci 5. Slovenskega podeželskega parlamenta

Rajanje na Cecilijinem koncertu v Stopercah

Delček pogostitve na predavanju o popotovanju po Indiji

Prebivalke čarobnega gozda, ki čakajo otroke
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Smo v mesecu decembru; to je mesec, v katerem se do-
gaja veliko stvari zadnjič v tem letu, je pa tudi mesec, 
ki prinaša predvsem veliko dobrih želja in lepih misli za 
prihodnje leto. Ne glede na hiter tempo življenja nasploh 
se le-ta v decembru dvigne na še višjo raven, saj želimo 
do konca leta narediti še veliko stvari, ki jih med letom 
nismo uspeli realizirati. Pa vendar je december predvsem 
mesec, v katerem doživljamo najlepše praznike v letu, saj 
je to predbožični čas, poln luči in simbolike. To so zame 
najlepši in notranje najbolj doživeti prazniki, povezani s 
svečano pripravo božičnega drevesa z jaslicami, obiski 
sorodnikov ter številnimi dobrotami, ki jih pripravljamo 
prav posebej v tem predbožičnem in prednovoletnem 
času. V tem obdobju ima praznik tudi naša država oz. 
naša samostojnost, saj dan samostojnosti in enotnosti 
lepo zaokroža sklop najlepših praznikov. Takrat se sreča-
mo še zadnjič v letu na občinski prireditvi, ki jo pripravijo 
naša društva. Vljudno vabljeni.

Naslednje leto bo nosilo okroglo letnico in števila se bodo 
v tej letnici ponavljala. Letnica 2020 je prav posebna in 
upajmo, da nam prinaša dobre novice in aktivnosti, ki 
si jih želimo in jih potrebujemo. V tem času je kar ne-
kaj simbolike in obletnic, saj praznujemo 25 let lokalne 
samouprave, torej bomo vse občine, ki smo nastale ob 
sprejemu Zakona o lokalni samoupravi, praznovale četrt 
stoletja obstoja. Tudi naša občina postaja stara 25 let in v 
tem času je pomembno spremenila svojo podobo.

V letu 2020 se nam obeta kar nekaj novosti. V tem času, 
ko berete moj prispevek, mislim, da bomo že imeli sprejet 
proračun tako za leto 2020 kot 2021. V teh dveh letih 
želimo narediti kar nekaj premikov. Povečati in posodobiti 
želimo čistilno napravo Majšperk in jo združiti s ČN Breg, 
ponovno imamo kar nekaj sredstev za izgradnjo malih 
ČN, ki jih bo treba v naši občini narediti kar veliko ali pa 
posodobiti triprekatne greznice. V tem obdobju načrtuje-
mo modernizacijo 19 cestnih odsekov, gradnjo pločnika 
v Stopercah, pričetek gradnje pločnika na Vrhah in izgra-
dnje regionalne kolesarske povezave, ki nas bo povezala 
s Ptujem in od tam naprej tudi v ostale smeri. V nasle-
dnjem letu želimo pričeti z energetsko sanacijo doma kra-
janov Sestrže, ki je zadnji dom krajanov, kjer energetska 
sanacija še ni bila izvedena. Upam, da bo v naslednjem 
letu končno sprejet OPN, ki je pogoj, da lahko prične-
mo z ureditvijo pokopališča na Ptujski Gori in dodatnega 
parkirišča pri pokopališču v Majšperku. Načrtujemo tudi 
obnovo mrliške vežice v Stopercah. S Petrolom smo že 
kar nekaj časa v stiku in po zagotovilih so projekti za sa-
nacijo bencinskega servisa v zaključni fazi, prav tako pa 
bo objavljen razpis za izgradnjo visokovodnih nasipov, ki 
bodo ščitili predvsem naselje Dolinca in nekaj kmetijskih 
zemljišč. Spomladi pa vas bomo v imenu podjetja RUNE 
povabili na predstavitev projekta širokopasovne mreže 
interneta. Tudi na področju razvoja turistične ponudbe 
Haloz želimo zgodbo nadaljevati skupaj z ostalimi obči-

nami. Vzdrževati želimo dobre pogoje za izobraževanje 
in si zelo želimo, da bi naši mladi videli svojo prihodnost 
v domačem kraju, zato bomo še naprej z razpisom za 
nepovratna sredstva podpirali gospodarske dejavnosti. V 
letu 2020 želimo poleg OPN sprejeti tudi OPPN za obmo-
čje pri bencinskem servisu, namenjeno večstanovanjski 
gradnji.

Naj ob koncu svojega prednovoletnega zapisa izrečem 
le še iskreno zahvalo vsem, ki ste na kakršenkoli način s 
svojim delom pomagali, da je bilo življenje v naši občini 
boljše, bolj zanimivo in prežeto s številnimi lepimi dogod-
ki. Iskreno zahvalo izrekam tudi našim občinskim svetni-
kom in svetnicam, nadzornemu odboru, svetom KS in 
ostalim članom delovnih teles občine za pomoč, velika 
zahvala pa gre tudi naši občinski upravi. Velik hvala tudi 
vsem našim društvom in osnovni šoli skupaj s podružni-
cama in vrtcem, ki vzorno skrbite za pestro dogajanje in 
številne prireditve v naši občini. 

Spoštovane občanke, dragi občani! Naj vam na kon-
cu izrečem le še čestitko ob teh božičnih, v luči sijočih 
in z omamnimi vonjavami piškotov prežetih praznikih: 
želim, da nam vsem prinesejo notranji mir, veliko po-
zitivnih misli in tudi optimizma za delo v prihodnosti. 
V letu 2020 pa vam želim predvsem veliko dobrega in 
naj vas spremljata zdravje in tudi sreča. 

Vaša županja 
dr. Darinka Fakin

NAGOVOR ŽUPANJE

Spoštovani občani in občanke!
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… pa tudi vsi tisti mali učenjaki, ki 
še ne znate brati, a vseeno morda 
pokukate v Majšperčana, da preve-
rite, ali niso morda vaše vzgojiteljice 
poslale kakšne fotografije iz vrtca, 
na kateri bi bili tudi vi. J Množica 
prispevkov je priromala v elektron-
ski poštni predal: jesenski meseci 
in začetek decembra so bili res bo-
gati. Pa to ne velja le za dogajanje 
v društvih. Tudi naša osnovna šola 
ni počivala – vse štiri enote (matična 
šola, obe podružnici in vrtec) so na-
nizale lepo število dogodkov, manj-
ših in večjih, a za otroke vsekakor 
pomembnih.
Pohvalimo se lahko še z nečim. V 
oktobru se je v Majšperku odvijal 
5. Slovenski podeželski parlament. Naša relativno majhna 
občina je namreč gostila kar 360 gostov iz Slovenije in tu-
jine. Organizacijski zalogaj ni bil majhen, a občina ter LAS 
Haloze sta mu bila kos. Na hodnikih našega KPC pa sem 
večkrat ujela tudi vzklike občudovanja: »Joj, kakšno dobro 
dvorano imate! Takšne nima marsikatero večje mesto!« Mi-
slim, da se človek šele ob pohvalah drugih včasih zave, kaj 
mu je dano … 

Majšperčan poleg številnih drugih 
novičk prinaša tudi poročilo o delu 
našega občinskega sveta. V rubriki 
Poslanski kotiček pa smo tokrat iz-
jemoma dali besedo dvema poslan-
kama. Obe sta bili gostji Slovenskega 
podeželskega parlamenta. Ga. Suza-
na Lep Šimenko tudi sicer vsakega 
Majšperčana obogati s svojim pogle-
dom na dogajanje v Državnem zboru 
RS, za kar se ji najlepše zahvaljujem. 
Ga. Mojca Žnidarič pa je bila skupaj z 
ministrom Zdravkom Počivalškom na 
obisku v naši občini, zapisala pa je še 
nekaj drugih besed in dobrih želja.
To, na kar bi rada posebej opozorila, 
pa sta tokratni rubriki Zdravje in Var-
nost. Ne bom razpredala – dobro je 

prebrati si, kako zadihati s polnimi pljuči in kako poskrbeti 
za varnost v času petard.
In da ne bom predolga (moja tiha zaveza je, da uvodnik 
ne presega pol strani J), naj zaključim: v letu 2020 vam 
želim iskrivosti, igrivosti, čim več priložnosti, ko se boste 
lahko ustavili in se veselili življenja, predvsem pa: naj vam 
služi zdravje. 

Barbara Rodošek

Vse daljše noči nakazujejo, da se leto 2019 bliža h koncu. 
Bliža se čas, ko nekoliko več kot običajno premišljujemo o 
dogodkih in aktivnostih iztekajočega leta, in hkrati čas, ko 
v glavah že snujemo cilje in aktivnosti za leto, ki prihaja. 
Leto 2019 je bilo tudi v Državnem zboru zelo pestro. Veseli 

me, da smo se uspeli poenotiti pri neobdavčitvi regresa 
ter brezplačnem medkrajevnem javnem potniškem pre-
vozu za upokojence, invalide, športnike in vojne veterane 
od julija 2020 naprej. Žal pa številni dobri predlogi niso bili 
uspešni, ker smo jih predlagali v SDS (zvišanje invalidskih 
pokojnin, razbremenitve plač, nižje stopnje DDV, digitalna 
preobrazba Slovenije, slovenski demografski sklad, pre-
dlogi za boljšo zaščito južne meje pred ilegalnimi prehodi, 
stanovanjska jamstvena shema). 
V jesenskih mesecih so se skokovito povečali ilegalni preho-
di južne meje preko območja Haloz; le v mesecu septembru 
jih je bilo okoli 500. Južna meja ni ustrezno varovana, za var-
nost ljudi in njihovega premoženja ni ustrezno poskrbljeno, 
vlada pa se raje ukvarja z vaškimi stražami, ki so nastale kot 
odziv na slabo varovanje s strani državnih inštitucij.
V zadnjem mesecu se je največ razprav vrtelo okoli pro-
računov za leti 2020 in 2021. Imamo rekordno visoke 
prihodke, a kljub temu ni bilo podpore k amandmaju, s 
katerim sem želela območju Haloz zagotoviti 5 milijonov 
evrov sredstev letno. Razlog? Vlada bo ustanovila delovno 
skupino, ki bo pripravila ukrepe za problemska obmejna 
območja. Žal pa za to nima zagotovljenih sredstev. Skla-
den regionalni razvoj v Sloveniji tako ostaja mrtva črka na 

POZDRAV UREDNICE

Drage bralke in cenjeni bralci …

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovani občanke in občani občine Majšperk! 
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V zadnjem letu in pol, odkar sem poslanka, smo se morda 
že osebno srečali, saj sem nekajkrat poslovno obiskala tudi 
občino Majšperk. V vaši občini in Halozah pa sem se rada 
mudila tudi že prej. Posebej mi je ostal v spominu leto-
šnji odlično organiziran 5. Slovenski podeželski parlament 
v Halozah, kjer je sodelovalo preko 300 strokovnjakov iz 
Slovenije in tujine, ki se ukvarjajo z razvojem podeželja. 
Tak  šni dogodki odmevajo in so pomembni za prepoznav-
nost in razvoj lokalnih okolij. Vaši kraji so mi zelo blizu in kot 
poslanka, ki sicer zastopa vse državljanke in državljane, se 
dobro zavedam, da imam do tega območja Slovenije še 
posebno odgovornost. 
Moja poslanska pot se je začela junija 2018, ko sem bila 
izvoljena na listi Stranke modernega centra. Tako sem ko-
alicijska poslanka. Vendar pa sem v prvi vrsti poslanka, ki 
mi skrb za lokalno okolje in našo širšo regijo pomeni zelo 
veliko. Zato poleg dela v Državnem zboru, kjer delujem kot 
podpredsednica Odbora za delo, družino, socialne zadeve 
in invalide, članica Odbora za zdravstvo ter članica treh 
drugih komisij, posebno pozornost in aktivnosti posvečam 
lokalnim temam. Ves čas spremljam in opozarjam na po-
men naših skupnih projektov, kot so urgentni center Ptuj, 
»hitra« cesta Ormož–Hajdina, in na številne druge projekte 
različnih občin, tudi vaše. Pri tem mi veliko pomeni pripra-
vljenost za sodelovanje s predstavniki na občinski ravni. Le 
odprt in konstruktiven odnos med državo in lokalnimi pred-
stavniki namreč lahko prinese prave rezultate. Majšperk 
je lep primer tega, saj je komunikacija z vašo županjo in 
lokalno ekipo SMC zelo dobra. Nazadnje smo se v okto-
bru sestali skupaj z ministrom za gospodarstvo Zdravkom 
Počivalškom in govorili o poslovnih izzivih vaše občine ter 
načrtovanih projektih in zakonodaji.
V parlamentu smo v tem mandatu sprejeli kar nekaj zako-
nov, ki bodo izboljšali življenjski standard naših državljank 
in državljanov. S 1. 1. 2020 se bo ponovno dvignila mini-
malna plača in iz nje bodo izločeni še vsi preostali dodatki. 
Odpravili smo obdavčitev regresa in popravili dohodninsko 
lestvico, da bo vsem ostalo več. Od 1. 7. 2020 se bodo 
upokojenci, invalidi in vojni veterani z javnim prevozom vo-
zili brezplačno.
Neposredno izraženo mnenje naših državljank in državlja-
nov mi ogromno pomeni in ga razumem kot pomemben 

doprinos k svojemu delu poslanke, zato se z njimi z vese-
ljem srečujem v svoji poslanski pisarni. Vsi, ki bi se želeli 
pogovoriti z menoj, mi lahko pišete na Mojca.Znidaric@dz 
-rs.si. Dogovorili se bomo za srečanje v poslanski pisarni v 
Ormožu ali v vaši občini, če vas bo več. 
Dragi prebivalke in prebivalci občine Majšperk, želim vam 
čaroben december, v letu 2020 pa vsega, kar si sami naj-
bolj želite, predvsem pa veliko sreče, zdravja in uspehov.

Mojca Žnidarič,
poslanka DZ

papirju. Kljub obilnemu proračunu ni bil sprejet niti amand-
ma o dvigu povprečnin, ki bi občinam prinesel dodatna 
sredstva. Občina Majšperk je tako izgubila 280.000 evrov.
Ob izzivih, ki nas čakajo, seveda ne morem mimo neizko-
riščenih priložnosti, ki jih imamo na območju Haloz. Potre-
ben bo dodaten napor, a pri tem nameravam vztrajati. S 
skupnimi močmi nam lahko uspe. 

Spoštovani,
bliža se praznični čas, izkoristite ga, predvsem pa si vze-

mite čas zase in za svoje najdražje. Naj bo čas, ki je pred 
nami, čas notranje sreče in miru.

Želim vam blagoslovljene božične praznike ter pono-
sno praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti. 
Leto 2020 naj vam prinese zdravja, uspeha, družinske 
sreče ter moč in pogum za dosego zastavljenih ciljev. 

Suzana Lep Šimenko,
poslanka v Državnem zboru RS

Spoštovane občanke, spoštovani občani občine 
Majšperk!
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Občinski svet Občine Majšperk se je sestal na 9. re-
dni seji v sredo, 21. avgusta 2019, in obravnaval de-
set točk dnevnega reda. 

Po potrditvi zapisnika prejšnje seje ter 3. dopisne seje so 
bile sprejete spremembe Pravilnika o uporabi dvoran v 
lasti občine. S temi spremembami smo določili ceno na-
jema v domu krajanov Naraplje, ki je enaka kot pri najemu 
doma krajanov Ptujska Gora in Stoperce. 
V nadaljevanju je bil po županjini predstavitvi polletnega 
poročila o izvrševanju proračuna Občine Majšperk ter 
polletnega poročila o doseženih ciljih in rezultatih dela 
Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za 
leto 2019 sprejet sklep o seznanitvi z obema poročiloma. 
Zaradi znižanja deleža pomočnice vzgojiteljice je prišlo do 
spremembe sistemizacije v Vrtcu Majšperk za šolsko leto 
2019/2020. 
Na podlagi sprejetega sklepa komisije za priznanja in 
odlikovanja je bil sprejet sklep o dobitniku plakete (Adolf 
Kopše) in dobitnikih priznanj (Vekoslav Pislak, Jožef Gajšt 
in Anton Peršuh).
V nadaljevanju so sprejeli Sklep o določitvi statusa grajene-
ga javnega dobra za parcele v k. o. Sestrže, Podlože, Leš-
je, Doklece, Stogovci, Skrblje, Janški Vrh, Sitež, Bolfenk, 
Stoperce in Kupčinji Vrh, po katerih potekajo občinske ce-
ste, ter Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra za 
parcele v k. o. Kupčinji Vrh, Lešje in Stogovci, ki v naravi 
ne predstavljajo več javnih poti in so namenjene prometu. 
Sledili sta točki Pobude in vprašanja ter Razno, kjer so 
bili podani posamezni predlogi in vprašanja ter povabila 
na prireditve. 

Občinski svet Občine Majšperk je na svoji četrti dopi-
sni seji, ki je bila izvedena 2. oktobra 2019, obravna-
val eno točko dnevnega reda.

Občinski svet je soglašal, da se Odlok o predmetu in po-
gojih za dodelitev koncesije za opravljanje javne službe v 
osnovni zdravstveni dejavnosti v Občini Majšperk sprej-
me po skrajšanem postopku. 

Občinski svet Občine Majšperk se je sestal na 10. re-
dni seji v sredo, 23. oktobra 2019, in obravnaval se-
dem točk dnevnega reda. 

Po potrditvi zapisnika zadnje redne in četrte dopisne seje 
je bil po kratki obrazložitvi rebalansa proračuna Občine 
Majšperk za leto 2019 ter po posredovanih sklepih od-
bora za družbene dejavnosti, odbora za zaščito in reše-
vanje, odbora za gospodarsko infrastrukturo in odbora 
za gospodarstvo in kmetijstvo sprejet rebalans proračuna 
Občine Majšperk za leto 2019 v predlagani obliki, skupaj 
z načrtom ravnanja s premičnim premoženjem. 
Zaradi priprave dokumentacije za ureditev doma krajanov 
Sestrže je bil sprejet Sklep o potrditvi DIIP-a za projekt 
»Energetska sanacija in obnova doma krajanov Sestrže«. 

Zaradi nove zakonodaje – Zakona o pogrebni in pokopa-
liški dejavnosti – je bil sprejet sklep o višini grobnine, ki 
v letošnjem letu znaša 29,50 €, uporaba mrliške vežice 
pa 20,00 €. Od sprejema tega sklepa, ki je v skladu z 
zakonodajo, najemniki grobov sicer podpišejo pogodbo 
o 10-letnem najemu, ki se lahko podaljša, a najemnina se 
zato ne bo plačevala posebej. 
V nadaljevanju so sprejeli Sklep o ukinitvi statusa graje-
nega javnega dobra za parcelo v k. o. Lešje, po kateri v 
naravi poteka regionalna cesta, zato je treba omogočiti 
promet. 
Sledili sta točka Pobude in vprašanja ter točka Razno, 
kjer so bili podani posamezni predlogi in vprašanja ter 
povabila na prireditve. 

Občinski svet Občine Majšperk je na svoji peti dopi-
sni seji, ki je bila izvedena 29. oktobra 2019, obravna-
val eno točko dnevnega reda.

Občinski svet je sprejel Sklep o spremembi Sklepa o so-
glasju k spremembi cene storitve obvezne občinske go-
spodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno 
vodo v Občini Majšperk. 

Občinski svet Občine Majšperk se je sestal na svoji 
11. redni seji, ki je bila izvedena 20. novembra 2019. 
Obravnaval je enajst točk dnevnega reda.

Po potrditvi zapisnika prejšnje seje in pete dopisne seje 
je bil v prvi obravnavi sprejet Odlok o razglasitvi kulturnih 
spomenikov lokalnega pomena na območju Občine Maj-
šperk. Po krajši razpravi so potrdili tudi Sklep o potrditvi 
Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komu-
nalnimi odpadki na območju Občine Majšperk in Sklep 
o potrditvi Letnega programa ravnanja s komunalnimi 
odpadki na območju Občine Majšperk za leto 2020. Po 
skrajšanem postopku so bile sprejete spremembe Pra-
vilnika o oddaji neprofitnih stanovanj Občine Majšperk v 
najem, in sicer glede sestave komisije, ki vodi postopek 
javnega razpisa, in točkovanja vlog. V javno razpravo sta 
bila podana proračuna Občine Majšperk za leto 2020 in 
2021. Občinski svet se je seznanil z Obračunom letne 
rabe energije v javnih objektih Občine Majšperk za obdo-
bje od 1. 10. 2018 do 30. 9. 2019 in imenoval predstav-
nika v senat za reševanje pritožb zoper delo policistov 
(Anka Hertiš).
Sledili sta točka Pobude in vprašanja ter točka Razno, 
kjer so bili podani posamezni predlogi in vprašanja ter 
povabila na prireditve. 

Gradivo za posamezne seje Občinskega sveta Občine 
Majšperk je javno objavljeno na spletni strani www.maj-
sperk.si. 

Nataša Letonja in Tatjana Varžič Korez

OBČINSKI SVET OBČINE MAJŠPERK

Delovanje Občinskega sveta Občine Majšperk  
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5. Slovenski podeželski parlament je 8. in 9. oktobra za-
sedal v slikovitih Halozah. Udeležilo se ga je več kot 360 
priznanih strokovnjakov, kmetov in podeželanov iz 14 dr-
žav Evropske unije, ki so razpravljali o izzivih kmetijstva in 
podeželja po letu 2020. Zaključke in priporočila za obli-
kovanje prihodnje nacionalne politike razvoja podeželja bo 
MKGP uporabilo pri pripravi strateških dokumentov. Za-
sedanje je zaokrožila podelitev dveh nagrad: nagrade za 
najuspešnejše podeželsko območje in nagrade za novega 
inovativnega pristopnika.
Zasedanja parlamenta, ki je potekalo 8. in 9. oktobra 2019 
v Halozah, se je udeležilo največje število udeležencev do-
slej, v dvodnevni razpravi pa so jih nagovorili visoki domači 
in evropski gostje ter strokovnjaki, med njimi tudi ministrica 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Aleksandra Pi-
vec, predsednik Državnega zbora RS mag. Dejan Židan, 
generalna direktorica Direktorata za kmetijstvo dr. Darja 
Majkovič, Silvia Michelini z Generalnega direktorata Evrop-
ske komisije za kmetijstvo ter sopredsednik Evropskega 
podeželskega parlamenta in član Društva za razvoj sloven-
skega podeželja Goran Šoster.
Prvi dan so dopoldne potekale delavnice, na katerih so 
udeleženci razpravljali o ključnih sklopih prihodnje skupne 
kmetijske politike, kot so dohodki na kmetiji, konkurenč-
nost, verige vrednosti, podnebne spremembe, biotska 
raznovrstnost, mladi kmetje, pristop CLLD in lokalna eko-
nomija, kakovost hrane ter prenos znanja in inovacije v 
kmetijstvu. Delavnice so potekale po vseh občinah Haloz, 
kar je parlament prvič zelo povezalo z lokalnimi skupnost-
mi, udeleženci pa so si ogledali tudi njihove primere dobrih 
praks. Zaključke vseh delavnic so poročevalci predstavili 
na skupnem srečanju drugi dan parlamenta in so v celoti 
objavljeni na spletni strani.
Zasedanje parlamenta je zaokrožila slovesna podelitev 
dveh nagrad, ki sta jo s pozdravnim nagovorom začela 
županja občine Majšperk dr. Darinka Fakin in predsednik 

Društva za razvoj slovenskega podeželja Aleš Zidar. Na-
grado za najuspešnejše podeželsko območje 2019, 
ki bo tudi slovenski predstavnik za Evropsko nagrado 
za razvoj podeželja 2020 (Europäische ARGE Landent-
wicklung & Dorferneuerung), je prejela občina Brda, 
občina Ljubno pa je prejela priznanje za izjemne dosež-
ke. Inovativni novi pristopnik za leto 2018 (v okviru 
projekta Newbie.eu; http://www.newbie-academy.eu/) 
je družina Turinek, Ekološka kmetija in izobraževanje 
»Zlate Misli«. 

DOGAJALO SE JE V MAJŠPERKU

5. Slovenski podeželski parlament se je odvijal v 
Halozah  

Nagovor predsednika Državnega zbora RS mag. Dejana 
Židana

Ena od delavnic je potekala tudi na Janškem Vrhu

Nagrado za inovativnega novega pristopnika je dobila dru-
žina Turinek

Nagrado za najuspešnejše podeželsko območje je dobila 
občina Brda
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Drugi dan zasedanja parlamenta je po uvodnih nagovorih 
visokih gostov potekal v treh panelnih razpravah. V prvem 
panelu, ki ga je moderiral Andrej Bibič, so razpravljali o bi-
otski raznovrstnosti, podnebnih spremembah ter kakovosti 
hrane, zdravja in dobrobiti živali, gost v tem sklopu pa je bil 
mag. Dejan Židan. Z gostjo dr. Darjo Majkovič je potekala 
razprava o pristopu LEADER/CLLD, mladih in novih kmetih 
ter verigah vrednosti. Panel je moderiral dr. Andrej Udovč. 
Razpravo smo sklenili s predstavitvami zaključkov delav-
nic o podpori vzdržnim dohodkom na kmetiji, krepitvi tržne 
usmerjenosti ter prenosu znanja in digitalizaciji, ki jo je pove-
zoval dr. Emil Erjavec, gostja pa je bila dr. Aleksandra Pivec. 
V razpravi, ki je sledila posameznemu panelu, je vsak lahko 
prispeval svoje mnenje, predlagal rešitve, predstavil izzive.
Ob koncu zasedanja parlamenta je Goran Šoster strnil do-
sežke 5. SPP. Izpostavil je dejstvo, da smo z organizacijo 
tokratnega dogodka pomembno nadgradili prejšnje. To 
velja predvsem za izvedbo delavnic, ki smo jih razpršili po 
širšem problemskem območju Haloz in umestili na lokaci-
je, kjer se primeri dobrih praks povezujejo z obravnavanimi 
vsebinami. Nadgradnja dosedanjih dogodkov je v uvedbi 
podeljevanja nagrad za posebne dosežke skupnostim in 
posameznikom. Vključenost mladih je bila tokrat močnejša 
kakor v prejšnjih letih, zlasti po zaslugi nekaterih fakultet. 
Neposredno vključevanje zaključkov podeželskega parla-

menta v pripravo strateških dokumentov za področje kme-
tijstva in razvoja podeželja je še en pomemben dosežek, 
ki pa smo ga izvedli že v prejšnjih letih. Tudi tokrat želimo z 
zaključki seznaniti državnozborske poslance.
Ministrica Pivec je v zaključni besedi pohvalila vključenost 
velikega števila mladih udeležencev in se jim zahvalila za 
konstruktiven pristop. Zagotovila je, da bo Ministrstvo za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano zaključke delavnic in 
plenarne razprave uporabilo pri pripravi strateškega načrta 
skupne kmetijske politike 2021–2027.
Slovenske podeželske parlamente na pobudo in v soor-
ganizaciji z Društvom za razvoj slovenskega podeželja pri-
pravljajo Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
s partnerji Mreže za podeželje, tokratna lokalna partner-
ja pa sta bila Lokalna akcijska skupina Haloze in Občina 
Majšperk. Kot okolje, v katerem se je odvijal podeželski 
parlament, smo imeli možnost predstavitve. V obeh dneh 
se je zvrstilo več kot 360 oseb, kar pomeni za območje 
izredno promocijo, predvsem zato, ker so bili parlament in 
vse spremljajoče aktivnosti izpeljani zelo dobro. Ampak en 
sam ne more nič. Vsi skupaj in vsak posebej je prispeval 
kamenček v mozaik uspešne zgodbe. Vsem smo dokazali, 
da skupaj zmoremo. Predvsem pa smo to dokazali samim 
sebi!                                           Sonja Golc, LAS Haloze

Foto: Kristijan Gajšek

Maja je potekalo regijsko preverjanje ekip prve pomoči. Naša 
ekipa je dosegla prvo mesto in se tako uvrstila na državno 
preverjanje, ki je bilo 4. 10. in 5. 10. 2019 na Ptuju in v Or-
možu. 
V petek dopoldne smo se zbrali pred občino v Majšperku 
in se z vso opremo v gasilskem vozilu odpeljali proti Ptuju. 
Pregled in prijava ekip sta potekala v hotelu Primus. Nasta-
njeni smo bili v bungalovih, kjer smo utrjevali svoje znanje. 
Po večerji smo se odpeljali v Ormož na otvoritev preverjanja 
in žrebanje številk. Po končanem uradnem delu in druženju 
smo se odpeljali nazaj na Ptuj, kjer smo prespali. Naslednje 
jutro se je v Ormožu začelo 25. državno preverjanje uspo-
sobljenosti ekip prve pomoči, Civilne zaščite in Rdečega kri-
ža. Dobili smo vodiča, ki nas je vodil od točke do točke. Na 

vsakem delovišču smo morali oskrbeti poškodovance in jih 
spraviti na varno. Vodja nas je pri tem usmerjal in spodbujal. 
S skupnimi močmi in znanjem, ki smo ga pridobili na vajah, 
smo dokaj uspešno rešili situacije, ki so jih pripravili ocenjeval-
ci. Med preverjanjem so bila tudi počivališča, kjer so se nam 
predstavile različne humanitarne ustanove in nam predstavile 
svoje delo. Na samem preverjanju smo si pridobili veliko no-
vih izkušenj in se naučili nekaj novega. Polni adrenalina smo 
uspešno končali 25. državno preverjanje ekip prve pomoči. 
Zahvaljujemo se mentorici Ireni, vodju Janiju in članom ekipe 
za trud, požrtvovalnost in čas, ki smo ga pripravljeni žrtvovati 
za tovrstno humano delo. Hvala tudi Občini Majšperk za ra-
zumevanje in finančno pomoč.

Članica ekipe prve pomoči Vlasta Leskovar

Državno preverjanje ekip prve pomoči 
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V sredo, 9. oktobra, pred pričetkom plenarnega zaseda-
nja 5. Slovenskega podeželskega parlamenta, je županja 
dr. Darinka Fakin sprejela predsednika Državnega zbora 
Republike Slovenije mag. Dejana Židana ter ministrico za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Aleksandro Pivec. Na 
kratkem sprejemu je tekla beseda o delu občine in o načrtih 
za prihodnost ter o problemih, ki pestijo podeželje.

Le nekaj dni kasneje, v petek, 18. oktobra, pa smo v občini 
gostili kar dva ministra, in sicer ministra za gospodarstvo 
Zdravka Počivalška ter ministrico za kmetijstvo in prehrano 

dr. Aleksandro Pivec. Slednja je bila ves dan na obisku po 
različnih občinah na področju Haloz in na sestanku KGZ 
Ptuj. V poznih popoldanskih urah je županja občine Maj-
šperk dr. Darinka Fakin sprejela ministra za gospodarstvo 
Zdravka Počivalška ter poslanko Mojco Žnidarič. Pogovor 
je tekel o razvojnih možnostih Haloz in obmejnih problem-
skih območjih ter možnosti razvoja turizma na območju 
Haloz. Županja pa je na kratko predstavila končan projekt 
industrijske cone na Bregu, ki ga je sofinanciralo MG iz 
EU-skladov. Ob koncu obiska sta se minister in poslan-
ka skupaj s svojimi sodelavci pridružila ministrici za kme-
tijstvo, gozdarstvo in prehrano ter županom in županjam 
na večernem srečanju ob programu kulinaričnih Haloz v 
Piceriji Špajza.                                              Nataša Letonja 

Županja sprejela predsednika Državnega zbora 
RS, ministrico za kmetijstvo in ministra za 
gospodarstvo 

Utrinek s sprejema predsednika DZ mag. Dejana Židana, 
ministrice za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Ale-
ksandre Pivec in sodelavcev pri županji dr. Darinka Fakin 
(foto: Kristijan Gajšek)

Gostje v Piceriji Špajza

V petek, 29. novembra, smo se ponovno zbrali v veroučni 
učilnici župnišča v Majšperku z namenom, da bi izdelovali 
adventne venčke.
Bilo nas je malo manj kot prejšnja leta, smo pa zato tisti, 
ki smo prišli, venčke toliko bolj izdelovali s srcem. Veliko 
so jih naredili naši otroci, ki so vedno bolj spretni in imajo 
mnogo idej, kako izdelati venčke. Vsako leto pa naredi-
mo tudi nekaj tradicionalnih venčkov, pletenih iz zelenja, 
ki ga prinesemo od doma. Venčke so ljudje v nedeljo po 
obeh svetih mašah lahko odnesli domov in si z njimi malo 
polepšali prihajajoče praznike. Župnijska Karitas pa je bila 
hvaležna za prostovoljne prispevke, ki so jih ljudje darovali.
Hvala vsem, ki ste se nam pridružili pri izdelovanju venčkov 
ali ste kakorkoli drugače pomagali. Spet se vidimo nasle-
dnje leto – z novimi idejami in z lepimi mislimi v srcih.

Franja Sagadin, KUD Majšperk

Adventni venčki v Majšperku
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V Kulturno-umetniškem društvu Majšperk smo v novem-
bru organizirali prav posebno delavnico. Poimenovali smo 
jo Naliči se sama. 
Delavnica je potekala v prostorih poročne dvorane KPC 
Majšperk 28. novembra 2019. Zbrale smo se ob 18. uri; 
same ženske, od najstnic do babic. Bilo je kar 26 udele-
ženk, ki bi rade poudarile svojo lepoto. Tako je delavnico 
napovedala predsednica društva Branka Vedlin ter v naši 
sredi pozdravila in predstavila našo članico Edito Wolf, ki je 
bila ta dan naša inštruktorica ličenja. Edita že 20 let dela s 
kozmetiko Oriflame in s to kozmetiko je potekala tudi naša 
delavnica.
Dobile smo veliko nasvetov in tehnik, kako očistiti in nego-
vati kožo, kako skriti pomanjkljivosti in poudariti lepoto z 
ličili. Vsaka udeleženka je naličila samo sebe po navodilih 
vizažistke Edite.
Vidno zadovoljne smo po skoraj dveh urah in pol vse sijale 
od veselja in lepote. Vmes smo se tudi malo posladkale in 
tako zaključile lep ženski večer z željo, da ga še kdaj pono-
vimo. Hvala podjetju Oriflame, da nam je posodilo ličila in 

pripomočke za izvedbo delavnice. Hvala Editi Wolf, ki nas 
je popeljala v svet ličenja. Hvala pa tudi vam vsem, drage 
ženske, ki ste se udeležile naše delavnice. Želimo vam, da 
v prihajajočih dneh čim večkrat zasijete v svoji lepoti.

KUD Majšperk

Ko zasiješ v vsej svoji lepoti 

A žal brez Jožeta Novaka, ki je srečanja organiziral sedem-
krat do zdaj. Tako se je v nedeljo, 3. 11. 2019, ob 15. uri 
v dvorani KPC začelo peti in igrati po domače pod okri-
ljem glasbene sekcije UD Ustvarjalec Majšperk (vodja Vida 
Novak). Škoda bi bilo, da bi se končalo nekaj, kar imamo 
radi, kar je naše in naših prednikov, predvsem pa želimo 
Jožetovo delo gojiti še naprej, kot je sam večkrat rekel: »Da 
ne bo tonilo v pozabo!«
Celotna prireditev V Majšperku pojemo in igramo po do-
mače je bila namenjena spominu na pobudnika prireditve, 
velikega ljubitelja in izvajalca ljudske glasbe Jožeta Nova-
ka, ki nas je žal nenadoma in mnogo prehitro zapustil. V 
spomin na glasbenika so zapeli in zaigrali izvajalci od blizu 
in daleč: otroci iz vrtca Majšperk, KD pevci iz Globokega, 
KD pevke iz Rogatca, godca iz Paridola, Vaberški fantje iz 
Šmartnega na Pohorju, pevke iz Turnišča, Veseli Kapelča-
ni iz Kaple na Kozjaku, Prešmentani faloti KPD Stoperce, 
ljudski godci iz Vitanja, pevci Paridolske korenine iz Pari-
dola, etnoskupina Nojek iz Bistrice ob Sotli. Franci Černelč 
je s svojimi muzikanti poskrbel za presenečenje in zaigral 
Jožetove melodije. Glasbeno prireditev smo zaključili s 
skupno pesmijo Zabučale gore. 
Vsem nastopajočim, ki so polepšali nedeljsko popoldne 
in obeležili spomin na Jožeta, se iskreno zahvaljujem. Za-
hvala gre seveda številnim obiskovalcem, ki so s prosto-
voljnimi prispevki omogočili, da je glasbena sekcija lahko 
izpeljala srečanje. Izdatno zahvalo zaslužijo tudi donatorji, 
ki so po svojih močeh izkazali posluh za ljudsko petje: 
Občina Majšperk, Žolger Jožef s. p., Gostilna Dolinca, 

V Majšperku se je že osmič pelo in igralo po 
domače 
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V sredo, 23. oktobra 2019, smo se v popoldanskim urah 
zbrali na ploščadi pred KPC Majšperk, da svojemu name-
nu predamo novonastalo skulpturo. Dan pred samo prire-
ditvijo so tja namreč postavili skulpturo umetnika Franca 
Černelča, ki je nastala v okviru letošnjega simpozija Forma 
viva Makole. 
Prireditev ob predaji skulpture je s pesmijo pričel Moški 
pevski zbor DPD Svoboda Majšperk. Po nagovoru župa-
nje dr. Darinke Fakin je spregovoril tudi sam umetnik Franci 
Černelč, ki je v mesecu septembru pričel na Bregu s klesa-
njem kamna. Pod njegovim orodjem je nastala skulptura, 
ki jo je poimenoval Branik upanja. Pri predstavitvi skulpture 
je kipar Franci Černelč dejal, da je KPC Majšperk mogočen 
hram kulture, novonastali kip pa je kot stebrič, ki povezu-
je življenje s kulturo in umetnostjo. Po njegovem mnenju 
je kultura ohranjala naš narod, zato jo je treba še danes 
negovati, saj verjame, da je kultura tudi izhodišče za pri-
hodnost. Ko si ogledujemo kip, lahko vidimo življenje sko-
zi umetnost, na samem vrhu pa je harmonika, ki v našo 
tradicijo vnaša razigranost. Županja dr. Darinka Fakin pa 
je povedala, da je skulptura posvečena kulturi v najširšem 
pomenu besede, saj predstavlja vse dejavnosti, ki deluje-
jo v naši občini. Ob koncu se je zahvalila najzaslužnejšim 
za postavitev skulpture in seveda samemu kiparju Franciju 
Černelču. 

Nataša Letonja

Skulptura Branik upanja dobila svoje mesto na 
ploščadi pred KPC Majšperk 

Dolina Winettu, Picerija Atila Kidričevo, Zelena dolina Sto-
perce, Cvetličarna Dotik, Picerija Špajza, trgovina Dino, 
Okrepčevalnica Litož Stoperce, trgovina Žerak, Vinarstvo 
Šmigoc, Turistična kmetija Ačko, Čebelarstvo Majšperk, 
Boštjan Fric s. p., Marija Voglar, Branka Kores s. p., Ma-
rija Hercog, Ida Lorber, Fredi Vuk s. p., Miran Satler s. p., 
Gastro Ptuj. Seveda gre zahvala za spodbudne besede 
ge. županji dr. Darinki Fakin, ki dajo še večji zagon za 
nadaljnje delo, prav tako pa hvala Suzani Kodrič, Janku 

Cepu, Nevenki Potočnik, Mariji Voglar za pomoč, Polonci 
Marzel za vodenje prireditve, folklorni skupini Stoperce pa 
hvala, ker nam vsako leto popestrijo in polepšajo sreča-
nje s plesom. Če sem koga pozabila, mi, prosim, oprosti-
te. Ljudska pesem je naša kulturna dediščina in seveda 
se tudi v novembru prihodnje leto srečamo ob poslušanju 
narodne glasbe.

Vida Novak, vodja glasbene sekcije UD Ustvarjalec 
Majšperk
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V naravi ni najti nič lepšega in popolnejšega od glasbe, 
ki usmerja človeka v globino njegove duše. In glasba nas 
je spremljala v nedeljo, 17. novembra 2019, na srečanju 
pevskih zborov dekanije Dravsko polje. Srečanje je to leto 
potekalo pri nas, v cerkvi svetega Miklavža. Zraven šestih 
mešanih pevskih zborov sta se predstavila tudi dva otro-
ška zborčka, Miklavžev zborček iz Majšperka in otroški 
cerkveni zbor s Ptujske Gore. S programom so seveda 
začeli najmlajši, nato pa so se predstavili še naslednji cer-
kveni zbori: Mešani pevski zbor iz Slivnice, Mešani pevski 
zbor Rače, Mešani pevski zbor iz Lovrenca na Dravskem 
polju, Mešani pevski zbor Dobrovce, Mešani pevski zbor 
Magnifikat Ptujska Gora in za konec še domačini, Mešani 
pevski zbor svetega Miklavža Majšperk. V začetku je vse 
lepo pozdravil domači gospod župnik Janko Frangež, po-
tem pa se je vsak zbor pred pevskim nastopom predsta-
vil sam. Ob koncu koncerta so po cerkvi zadoneli glasovi 

vseh združenih zborov v pesmi »Povsod Boga«, nato pa je 
sledila še pogostitev, ki je bila tako kot cel koncert obar-
vana s prelepo cerkveno pesmijo.                  Ajda Bezjak

V petek, 20. 9. 2019, je Društvo invalidov Majšperk in Ki-
dričevo organiziralo tridnevni vikend paket, rehabilitacijo na 
morju v Izoli. Vreme nam je bilo naklonjeno, saj je imela 
voda 24 stopinj, tako da so se nekateri kopali v morju, 
drugi pa v bazenu hotela Delfin. Naslednji dan, v soboto 
po zajtrku, smo se odpeljali z avtobusom po nakupih in 
ogledih v Trst. Do popoldneva smo se vrnili v Izolo, tako da 
smo imeli popoldne dovolj časa za sprostitev, rekreacijo 
in kopanje. V nedeljo dopoldne smo nekateri izkoristili za 
rekreacijo v bazenih, drugi pa za sprehod in ogled po Izoli. 
Tako je minil še en nepozabnen vikend. Sproščeni in polni 
energije smo se popoldne odpravili proti domu. Med potjo 
smo se ustavili na Trojanah, da smo se okrepčali, pa tudi 
brez trojanskih krofov ni šlo.
V mesecu oktobru, bil je četrtek, 24. 10. 2019, je društvo 
organiziralo nakupovalni izlet na Madžarsko, v Lenti in Le-

tenje. Na poti domov smo se ustavili v Ormožu, kjer smo 
ob dobrem kosilu zaključili izlet in se odpeljali proti domu.
V novembru (14. 11. 2019) smo imeli kopalni dan v Ra-
dencih. Po kopanju, ki je bilo prava sprostitev za dušo in 
telo, smo se z avtobusom odpeljali po Slovenskih goricah. 
Med potjo smo se ustavili na zaključku v gostilni Eder pri 
Sveti Ani. 
V mesecu decembru imamo srečanje težkih invalidov, za-
ključek aktivnosti v letu 2019. Ker je mesec december poln 
pričakovanj in obdarovanj, bomo obiskali in obdarili težke 
invalide na domu in v domovih za ostarele. 
Vsem članicam in članom Društva invalidov Majšperk 
in Kidričevo želimo vesele božične praznike ter sreč-
no, predvsem pa zdravo leto 2020.

DI Majšperk in Kidričevo
Jože Rober

Miklavž je gotovo eden najbolj priljubljenih svetnikov, še 
posebej pri otrocih, ki ga vsako leto z veseljem (pa tudi s 
kančkom strahu) težko pričakujejo. Na večer pred svojim 
godom pride vedno tudi v naše kraje; pridne nagrajuje, po-
redne pa prepusti kazni svojih spremljevalcev, parkeljnov. 
Letos se je s predšolskimi otroki srečal že 25. leto zapovr-
stjo. Otroci so ga pričakali v dvorani KPC Majšperk v če-
trtek, 5. decembra 2019. Najprej so slišali pesmici, ki ju je 
zapel Miklavžev zborček, nato pa so si ogledali še igrico o 
bolnem medvedku v izvedbi vzgojiteljic iz vrtca Majšperk. 

Tudi vzgojiteljice so že stalne spremljevalke našega Miklav-
ža in vsako leto prireditev popestrijo s kratko predstavo. 
Otroci igrico z veseljem pogledajo, najbolj nestrpno pa ča-
kajo trenutek, ki sledi – srečanje z Miklavžem. Otroke je 
Miklavž nagovoril in podučil, da je treba ubogati, biti dober, 
pomagati, nato pa jim je razdelil lepa darila. 
Ta darila so Miklavžu pomagali kupiti posebni dobrotniki, ki 
se jim v Kulturno-umetniškem društvu Majšperk iz srca za-
hvaljujemo. To so bili: Občina Majšperk, Gradbena mehani-
zacija, Žolger Jožef s.p., Veterinarska ambulanta Majšperk 

Srečanje pevskih zborov dekanije Dravsko polje

Jesenske aktivnosti Društva invalidov Majšperk in 
Kidričevo 

Miklavževanje 2019
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d.o.o., Lilimed d.o.o., Prevozništvo Drago Žnidarko s.p., 
Konpres d.o.o., Zasebna ambulanta Velemir Trifunac s.p., 
Zasebna ambulanta Zorica Tošić s.p., W-metalTech d.o.o., 
Optivar d.o.o., RDPOT d.o.o., Picerija Špajza, Janez Vuk 
s.p., Schmelzer&Pišek d.o.o., Dolina Winettu, Valerija Lam-
pret s.p., Kava bar, Marija Hercog s.p., Haja sistemi d.o.o., 
Zavarovalne storitve, Boštjan Fric s.p., Računovodstvo, Ida 
Lorber s.p., Posredništvo pri prodaji, Irena Šerbak s.p., Hi-
šni servis Peter Potočnik s.p., Strojni ometi MALL, Marko 
Bezjak s.p., Vodovodne inštalacije Dejan Vuk s.p., ACD DE-
CIAL d.o.o., Keramičarstvo Stanislav Emeršič s.p., Janick, 
unikatni izdelki, Mojca Čuk, Pošta Slovenije d.d., Zelena do-
lina d.o.o., Avtoprevozništvo Roman Pajnkiher s.p., Prevoz-
ništvo Karl Pajnkiher s.p., Krovstvo-kleparstvo, Marjan Purg 
s.p., Dopolnilna dejavnost na kmetiji Jožef Hajšek,  Raču-
novodstvo, Šilovinac Mateo s.p., Premični gostinski obrat, 
Dejan Žafran s.p., trgovina Haložanka, Bonacca, Boris Frlež 
s.p., Majina skrinja, Maja Glaser Bedenik s.p.. Hvala vsem, 
da ste dobri, kot je bil dober sveti Miklavž.
Vzporedno s to prireditvijo pa je potekala tudi Miklavže-
va tržnica pred dvorano KPC-ja. Sodelovali so člani dru-
štva Zakladi Dravinjske doline in Društva vinogradnikov in 
sadjarjev Majšperk. Ponudba domačih dobrot in unikatnih 
izdelkov je bila zelo velika in obiskovalci so lahko prav go-
tovo našli kaj zase. Miklavževo je lep praznik. Ohranimo ta 
praznik za naše otroke.                              KUD Majšperk

Ljubitelji ribištva in ribolova, ki so organizirani in združeni v 
RD Majšperk, prijateljujejo in se družijo z enako mislečimi 
ribiškimi prijatelji RD Žejne ribice iz Dražencev. To prijate-
ljevanje in sodelovanje trajata že celo desetletje in sta pre-
rasla v vsakoletno ribolovno tekmo pri enem ali drugem 
ribiškem kolektivu. Tako so ribiči iz Majšperka 14. 9. 2019 
gostovali in tekmovalno lovili ribe v Draženski jami. Dru-
štvi sta tekmovali z desetčlansko ekipo in po štirih urah je 
tehtnica pokazala uspešnost ali pa tudi neuspešnost tek-
movalcev. In rezultat tehtanja je kar mali ribiški čudež, saj 
so bili do sedaj prav na vseh dvobojih zmagovalci ribiči iz 
Dražencev. Tokrat pa je prvič zmagala ekipa iz Majšperka. 

Razlika med ekipama je bila 9.060 kg v korist gostujoče 
ekipe iz Majšperka.
Dušan Černenšek, predsednik domače ekipe: »Slej ko prej 
se je to moralo zgoditi, da so uspešnejši od nas. Iskrene 
čestitke gostom za zmago.«
Zvonko Furman, predsednik gostujoče ekipe: »Dočakali 
smo svojo prvo zmago proti Žejnim ribicam in upam, da 
ne zadnje. Druženje in prijetno počutje je še vedno pred 
rezultatom, če pa uspeš zmagati, je še toliko lepše. Hvala 
lepa domačinom za gostoljubje.«
Lep ribiški pozdrav in dober prijem. 

Ignac Habjanič

Pozdravljeni, bralke in bralci našega glasila. Jesen se bo v 
decembru poslovila, prišel pa bo čas praznovanj in obiskov 
dobrih mož. Konec leta je tudi čas najrazličnejših srečanj in 
obujanja spominov. V našem glasilu smo vas planinci pridno 
seznanjali z vsem, kar smo počeli, v tem članku pa lahko 
izveste še kaj o naših pohodih v oktobru in novembru.
V začetku oktobra smo na Miškovi poti spoznavali prek-
mursko ravnico in Lendavske gorice. Udeležili smo se 23. 
tradicionalnega pohoda po poteh Miška Krajnca. Pot, ki je 
dolga okrog 18 km, nas je vodila izpred rojstne hiše pisate-

lja Miška Krajnca v Veliki Polani, mimo Pomelaja v Mali Po-
lani do Lendave. Sledil je vzpon na najvišji vrh Lendavskih 
goric Piramido, kjer so na višini 327 m postavili moderen 
razgledni stolp Vinarium. Mi smo se seveda povzpeli nanj 
in uživali v razgledih na vse strani neba.
Nato smo se v oktobru družili na tradicionalnem kostanje-
vem pikniku pod Donačko goro, kjer smo najprej poskrbeli 
za rekreacijo in se povzpeli na vrh. Popoldne pa je sledilo 
druženje ob golažu, ki ga je skuhala že preverjena ekipa; 
tudi tokrat jim je odlično uspel. Po golažu je bila na vrsti 

Ribiči RD Majšperk zmagali v Draženski jami 

Planinski kotiček
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pokušina mošta naših vinogradnikov, naše skrbne članice 
pa so za posladek pripravile okusno pecivo. Piko na i pa 
je prispeval zlato rumen pečeni kostanj. Ob vseh dobrotah 
je uživalo več kot 70 naših članov in nekaj gostov. Hvala 
vsem, ki ste aktivno sodelovali pri pripravi, in vsem, ki ste 
poskrbeli, da naši želodčki niso bili lačni in žejni.
Teden dni kasneje smo se z otroki osnovne šole in našimi 
člani odpravili na zanimiv jesenski pohod na Sveti Urban. 
Pot nas je vodila iz Kamnice čez Lucijin breg na Sv. Urban. 
Po poti smo občudovali jesenske barve gozda, na vrhu pa 
spoznavali bližnjo in daljno okolico. Tudi na tem peturnem 
pohodu smo povsem napolnili 50-sedežni avtobus.
Zadnjo soboto v oktobru smo imeli ponovno srečo z vre-
menom in spoznavali lepote Krvavca. Pohod smo si ma-
lenkost olajšali z vzpenjačo, smo pa zato osvojili vrh Krvav-
ca in se povzpeli še na 1972 m visok Veliki Zvoh. Razgledi 
z vrha proti Kamniško-Savinjskim Alpam so bili prečudoviti, 
pri spustu pa smo lahko občudovali še polete jadralnih pa-
dalcev. Ob spustu smo si ogledali tudi Plečnikovo kapelico 
Marije Snežne in nato v Tihi dolini na prijetnem jesenskem 
soncu uživali v zasluženem počitku.
Na Martinovo soboto smo se ponovno odpravili raziskovat 
kraški svet. Tokrat smo si na pohodu privoščili veliko po-
gledov na morje. Prehodili smo pot od Strunjana do Pirana. 
Čudovita pot, ki doseže najjužnejšo točko Slovenije na rtu 
Madona v Piranu. Razgledi na morje pohodnika spremljajo 
skoraj po celotni poti, najveličastnejši pa so pri cerkvi sv. 
Jurija v Piranu. Seveda smo si pogledali tudi Strunjanske 
soline, malo več časa pa smo si za »proste oglede« vzeli v 
Piranu. Popoldanski del smo nadaljevali s kosilom v Kopru. 
Ker pa smo se po krasu potepali v času martinovanja, smo 
se pozno popoldne zapeljali v Šavrinsko gričevje, natanč-
neje v Marezige, ki veljajo za središče pridelave refoška. 
Seveda smo ga tudi mi malo pokusili, najprej na znameniti 
vinski fontani, nato pa še v njihovi kleti, kjer smo lahko uži-
vali v degustaciji mladega refoška in malvazije. Dogajanje 
ob praznovanju Martina smo zaključili z ogledom njihovega 
tradicionalnega krsta vina.
V decembru vabljeni še na tri naše akcije, in sicer na pohod 
v neznano, pohod na Donačko goro in zaključek pohodov 
ob polni luni. 
V letošnjem letu smo vse leto skrbeli tudi za izobraževanje 
vodnikov in markacistov. Vodnika Marjan Planinc in Miran 

Smolej sta opravila licenčno usposabljanje na Boču. Trije 
markacisti, Ivan Lampret, Jože Šerbak in Gregor Karneža, 
so se udeležili usposabljanja za delo z motorno žago. Novi 
markacisti pa so z opravljenim tridnevnem usposabljanjem 
postali Zvonko Leskovar, Franjo Vinkler in Drago Korez. 
Markacisti in vodniki smo se udeležili tudi dveh enodnevnih 
usposabljanj ter srečanj markacistov in vodnikov.
Ob zaključku pohodniške sezone vsem pohodnikom v 
imenu vseh vodnikov in markacistov čestitam za osvojene 

Pohod po Lendavskih goricah Na kostanjih pod Donačko goro

V Strunjanskem zalivu

Na Velikem Zvohu, v ozadju Kamniško-Savinjske Alpe
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vrhove. Organizatorjem, to je vodnikom, njihovim pomoč-
nikom in markacistom, pa hvala za varno izvedene pohode 
in dobro oskrbovane planinske poti. V društvu že pridno 
pripravljamo program aktivnosti za prihodnje leto. Vsi, ki 
želite poskrbeti za svoje zdravje s preživljanjem prostega 
časa v naravi, vabljeni. 

Vsem planinkam, planincem in vsem občanom občine 
Majšperk pa želim ob koncu leta prijetno praznovanje v 
krogu domačih in prijateljev, v letu 2020 pa predvsem 
zdravja in veliko časa, preživetega v naravi in med prijatelji.

Predsednik Planinskega društva Majšperk
Miran Smolej

V letu 1979 se je v Radioklubu Ptuj porodija ideja, da 
ustanovijo PPS (primopredajne sekcije) na terenu. Rav-
no takrat se je mladinsko društvo Ptujska Gora preselilo 
v druge prostore, mi pa smo se naselili tja, kjer je zdaj 
Turistično društvo Ptujska Gora, in sicer v prostor na se-
verni strani stavbe. Z Jožetom Pulkom st. sva prostor 
preuredila v učilnico, postavila antenski stolp, položila 
koaksialne kable in namestila radioamatersko postajo. 
V tistem času je bilo za to dejavnost, prenos podatkov 
po elektromagnetnih valovih, zelo veliko zanimanja. Tako 
smo vsako leto organizirali tečaje za nove radioamaterje 
in radioamaterje CB. Tečaji so bili namenjeni temu, da 
tečajniki pridobijo znanje na področju zakonodaje, osno-
ve elektrotehnike, prometa ter konstruktorstva (spajkanje 
tranzistorjev, uporov in kondenzatorjev na tiskano vezje) 
ter »ham spirit«, bonton pri vzpostavljanju zvez preko ra-
dijske postaje.
Leta 1989 pa smo šli na svoje. Sedaj praznujemo 30 let, 
na kar smo zelo ponosni. V tem času smo namenili veliko 
časa organizaciji tečajev in vzpostavljanju zvez na radioa-
materskem področju KV (HF) in UKV (VHF). 
Vsak torek ob 19.00 po GMT-času iz radiokluba vodimo 
UKV SKED na 145.375 MHz. Oglasi se povprečno 15 
operaterjev. Vsako prvo sredo pa se javimo na KV SKED 
ZRS (Zveza radioamaterjev Slovenije) ob 18.00 uri na 
3.605 MHz – preizkus delovanja radijskih postaj. Več let 
smo aktivni na ARG-področju (radiogonometriranje, skriti 
radijski oddajniki v gozdu – lov na lisico). Letos je bilo to 
marca v gozdovih Savinskega s ciljem pri GD Medvedce. 
Gre za eno od osmih tekmovanj po Sloveniji. Člani Miroslav 
in Marko Kužner ter Janez Haložan zelo uspešno zasto-

pajo naš klub. Vključeni smo tudi v program ARON (aktiv-
nosti radioamaterjev ob nesrečah in nevarnostih – izredne 
razmere).
Uspešno smo pridobili evropska finančna sredstva preko 
agencije LAS Haloze v projektu Radioamaterji zbližujejo 
ljudi na podeželju, da smo kupili novo opremo. Ko se je 
začela prenova trga na Ptujski Gori, ni bilo smiselno po-

NOVICE S PTUJSKE GORE

40 let radioamaterstva in 30 let Radiokluba 
Ptujska Gora   
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staviti anten na streho, in sicer zaradi romarskega kraja in 
neposredne bližine bazilike.
S prenehanjem delovanja RKS (razdelilni kabelski sistem) 
je hiška z jeklenim stolpom na Vrhah samevala. Po preno-
su lastništva na občino pa smo jo dobili v najem kot dober 
gospodar, ki se zavezuje, da bo poslovni prostor uporabljal 
v skladu z registrirano dejavnostjo. Zavihali smo rokave. 
Prepleskali smo jekleni stolp, dvignili komplet anten z rota-
rijem na vrh stolpa, prepleskali fasado, prebarvali ostrešje 
in uredili okolico. 
Vsako leto se aktivno udeležimo praznovanja občinskega 
praznika. Tako smo tudi letos v soboto, 31. avgusta, od 
9. do 12. ure vzpostavljali zveze in tekmovali med sabo iz 
radiokluba, trga Ptujske Gore, Janškega Vrha, Lipnega in 
z Jelovic. Ob 14. uri smo imeli kratko slovesnost z nagovo-
rom predsednika in povabljenih gostov. Po slovesnosti pa 
sem podelil pokale najboljšim tekmovalcem. Največ zvez je 
naredila op. Zdenka S59ZK iz Lešja, drugi je bil op. Jožef 

S54BT iz Kidričevega, tretji pa je bil op. Miroslav S52KK iz 
Stogovcev.
Kljub novi tehnologiji na področju telekomunikacij se radio-
amaterji ne predamo. Še primemo mikrofon, pokličemo 
prijatelja, povemo kakšen vic ali pa povprašamo, kakšno 
je vreme v njegovem kraju in kaj je novega v našem hobiju. 
Družimo se na piknikih in družabnih srečanjih. 
Radioamaterji so bili aktivni tudi v času izrednih razmer 
(osamosvojitev Slovenije leta 1991), danes pa se to žal za-
radi pametnih telefonov in računalnikov velikokrat pozabi. 
Vendar radioamaterji pri tem ne zaostajamo. Tako imamo 
ATV (radioamatersko televizijo), packet radio (prenos po-
datkov kot SMS-sporočilo) in PSK 31(vzpostavitev zveze 
preko računalnika in radijske postaje), EME (vzpostavitev 
radijske zveze, odboj signala od Lune), AURORA (odboj 
signala od meteoritnih slojev), vzpostavitev zveze preko 
radioamaterskih satelitov, ki krožijo okoli našega planeta.

Predsednik Kolar Franc S52KH

V začetku oktobra je bilo na Gori spet veselo. Celo leto 
so jo negovali, opazovali, po potrebi škropili, 1. oktobra 
pa so slovesno pobrali njene sadove. Govorimo namreč 
o potomki Stare trte z Lenta. Modra kavčina je letos lepo 
obrodila, zato so nas Društvo vinogradnikov in sadjarjev 
Majšperk, Turistično društvo Ptujska Gora, Društvo žena 
Tisa, Občina Majšperk ter skrbnik trte g. Rado Rodošek 
z veseljem povabili na trgatev. V čudovitem sončnem po-
poldnevu se je zbralo lepo število ljudi, ki so jih po uvodnih 

pozdravih ge. županje in ge. Tanje Leskovar, predsednice 
domačega turističnega društva, ter skrbnika trte prijetno 
»orazpoložile« deklice iz podružnične osnovne šole Ptujska 
Gora, ki so predstavile pesem Trgatev. Potem so trgači 
poprijeli za delo, potrgali, sprešali grozdje in že je bil čas za 
likof. Da je delo hitro teklo, je poskrbel tudi g. Dejan Žafran 
s harmoniko, za hrano in dobro kapljico pa člani zgoraj 
omenjenih društev. 

Barbara Rodošek

Če je bil čas trgatve na Ptujski Gori sončen, smo v tednu 
pred martinovim malce zaskrbljeno gledali v nebo in se 
spraševali, ali bo vreme zdržalo. V nedeljo, 10. novembra, 
je bilo namreč na Ptujski Gori načrtovano martinovanje. Po 
uvodnih taktih ljudskih pesmi, ki jih je dal domači pevski 
zbor Magnifikat, so sledili pozdravi ge. županje dr. Darinke 
Fakin in ge. Tanje Leskovar. V bogatem kulturnem progra-

mu so sodelovali tudi otroci iz podružnične šole Ptujska 
Gora, Inštrumentalno-vokalna skupina Halonga iz Cirkulan 
ter Prešmentani faloti iz Stoperc, ki sta se jim pridružila 
tudi Nejc Grobelšek in Mi trije. Mlado vino je blagoslovil p. 
Martin Gašparič. Uradni del programa pa je zaključil Peter 
Gojkošek z napitnico En starček. Pridružili so se mu tudi 
obiskovalci. Nato je zadišalo po kostanjih, člani in članice 

Trgatev na Ptujski Gori

Martinovanje na Ptujski Gori
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V letošnjem letu smo v TIC Ptujska Gora odprli prenovlje-
ne prostore in novo vinoteko. Z željo, da bi povečali pre-
poznavnost našega kraja in Haloz nasploh, pripravljamo 
veliko dogodkov, ki bi privabili obiskovalce ter hkrati poskr-
beli za prijetno druženje. Želimo si oživiti dogajanje na trgu 
Ptujske Gore in širši okolici pokazati, kaj lahko ponudimo 
in zakaj se je k nam vedno vredno vračati. Ptujska Gora je 
že sama po sebi čudovita in vredna obiska, če pa k temu 
dodamo še vrhunska vina haloških vinarjev, ki jih ponujamo 
v naši vinoteki, je nepozabno doživetje zagotovljeno.
Tako smo se v društvu odločili, da priredimo vinske večere, 
na katerih bomo predstavili vinarje, ki pridelujejo vrhunska 
haloška vina. Glavni namen večerov je seveda prijetno dru-
ženje ob rujni kapljici, obiskovalcem pa želimo pokazati, 
kako dobra vina imamo v vinorodnem okolišu Haloz, na 
katerega smo lahko zelo ponosni. Prvi vinski večer smo 
imeli v petek, 24. 10. 2019, ob 19. uri, ko nam je svoja vina 
predstavil gospod Andrej Sajko iz Vin Kobal. To ni bila zgolj 
degustacija ali predavanje o vinu, saj nas je gospod Sajko, 
naš rojak, v zgodbah popeljal po čudovitih Halozah, ki smo 
jih začutili v vinu. Kot pravijo, trta da najboljše vino iz najbolj 
revnih tal, in to še kako drži za Haloze. Zelo smo počašče-
ni, da si je gospod Sajko vzel čas in nam tako lepo pred-
stavil Vina Kobal, ki so Haloze popeljala v svet, saj so zelo 

prepoznavna tudi v tujini. Obenem se zahvaljujemo vsem 
gostom, ki so se opogumili in prišli na naš prvi vinski večer. 
Vsem, ki si želite vinskega doživetja v prijetnem vzdušju 
na Ptujski Gori, pa sporočamo, da bomo vinske večere 
prirejali vsak mesec. Zagotavljamo vam še veliko zanimivih 
vinogradnikov in vrhunskih vin, predvsem pa prijeten večer 
v naši družbi, zato vljudno vabljeni. 

Turistično društvo Ptujska Gora

Društva žena Tisa, Turističnega društva Ptujska Gora ter 
Društva vinogradnikov in sadjarjev Majšperk pa so nas po-
stregli z jedačo in pijačo. Na voljo je bilo mlado vino, tisti, ki 
so se bolj pomujali, so lahko pokusili tudi mlado vino mo-
dre kavčine. Letos so se prireditelji odločili, da bodo ravnali 

bolj ekološko, zato so gostom ponudili steklene kozarce in 
ne plastičnih ter s tem zagotovili tudi bolj pristno degusta-
cijsko izkušnjo. Mraz in veter številnih obiskovalcev nista 
motila – če je dobra družba, se namreč nikomur ne mudi 
domov. J                                             Barbara Rodošek

Vinski večer z Vini Kobal 
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»Vsako človeško srce je zmožno dobrote in ljubezni do bli-
žnjega, vsako človeško srce je poklicano k dobroti in jo 
lahko izkaže. Iz vsakega srca pa lahko pride dobra misel in 
želja, dobra beseda in spodbuda ter dobro delo.«
Župnijska Karitas Ptujska Gora ima vse leto v svojem pro-
gramu dela veliko dejavnosti. Člani se udeležujemo izobra-
ževanj, plenumov in duhovnih obnov. Prav tako aktivno so-
delujemo v župniji. Obiskujemo bolnike doma in v domovih 
za upokojence, starejše nad 80 let in devetdesetletnike. 
Vsako leto v sodelovanju s članicami Rdečega križa pri-
pravimo srečanje za starejše nad 70 let. Z razdeljevanjem 
hrane pomagamo številnim posameznikom in družinam. 
Tudi letos smo se v ŽK Ptujska Gora odzvali pozivu Slo-
venske Karitas in prodajali sveče ob vseh svetih. Znesek 
od prodaje sveč bo namenjen pomoči potrebnim. Teden 
Karitas je letos potekal od 25. 11. do 1. 12. 2019 pod 
geslom »Dobro iz vsakega srca«. Geslo nas nagovarja k 

sočutju, dobroti in konkretni solidarnosti z ljudmi v stiski. 
Sporočiti nam želi, da se v našem srcu rodi ljubezen, ki 
potem postane konkretna in se udejanji v naši pozornosti 
do bližnjih, ki so potrebni naše pomoči. V naši ŽK Karitas 
Ptujska Gora smo v tem tednu razdelili papirnate vrečke, 
ki so jih ljudje lahko po želji napolnili. Vse zbrano bo pred 
božično-novoletnimi prazniki razdeljeno med ljudi, ki potre-
bujejo pomoč.
Ob vsem tem delu se zavedamo, da bi brez dobrote da-
rovalcev in brez njihovih darov tudi prostovoljci mnogokrat 
ostali brez moči. Hvala vsem, ki imate odprto srce in vidite 
človeka v stiski. V imenu ŽK Ptujska Gora, predvsem pa v 
imenu vseh, ki ste jim pomagali, se iskreno zahvaljujemo.
Želimo vam blagoslovljene božične praznike, v letu 2020 
pa naj iz vaših in naših src sijejo sočutje, dobrota in solidar-
nost za ljudi v stiski.

Sodelavci Župnijske Karitas Ptujska Gora

Župnijska Karitas na Ptujski Gori 

Karel Rober se je rodil 15. 10. 1926 v Roberjevi družini v 
Sestržah. Časi takrat niso bili lahki, a vsemu navkljub so 
otroška leta v družbi bratov in sester hitro minila in nastopil 
je čas, ko je Karel sedel v šolske klopi. Kmalu po zaključku 
osnovne šole se je zaposlil v tekstilni tovarni Vunateks na 
Bregu pri Majšperku. Potem je bil mobiliziran v nemško voj-
sko v Francijo, kjer je bil ravno na svoj 18. rojstni dan ranjen 
v roko, kar ga je zaznamovalo za celo življenje. Po vrnitvi 
iz nemške vojske je moral odslužiti še del vojaškega roka 
v Črni gori. Svoje delo je zaradi poškodovane roke opra-
vljal v vojaški kuhinji. Po vrnitvi v domovino se je zaposlil 
v mariborski tekstilni tovarni HUTAR, kjer je napredoval do 
podmojstra v tkalnici. Kasneje se je vrnil v Majšperk, do-
končal kvalifikacijo v tekstilni šoli v Kranju in z veseljem delal 
naprej v tkalnici. Sodeloval je pri napredku tovarne in vseh 
aktivnostih samoupravljanja. Bil je človek z veliko začetnico, 
vedno je v ospredje postavil druge. Znal je delati z ljudmi, in 
če je kdo potreboval pomoč, mu je vedno pomagal. Leta 
1983, ob 60-letnici mariborske tekstilne tovarne, je bil za 30 
let samoupravljanja odlikovan z zlato značko Josipa Broza 
Tita. Prav nobena vaška akcija v KS Ptujska Gora ni minila 
brez njega. Bil je tudi med prvimi člani Turističnega društva 
Ptujska Gora, kjer sedaj prizadevno dela njegova vnukinja 
Tanja. Njegova življenjska pot je bila prepredena z delom, 
pa vendar je našel čas, da je posedel med svojimi bližnjimi, 
se družil s sorodniki in sosedi. Bil je dober mož, oče, dedek 
in pradedek. Zadnjih pet let je pogrešal ženo Marijo, a se ni 
vdal. Svoj čas si je krajšal tudi s prebiranjem časnika Večer, 
na katerega je bil naročen več kot 40 let. Veselje mu je bilo 
tudi reševanje križank in sudoka.
Upokojil se je leta 1985 in se takoj včlanil v Društvo upoko-
jencev Majšperk. Kmalu se je med ptujskogorskimi upoko-

jenci porodila ideja, da bi morda glede na število upokoje-
nih v krajevni skupnosti Ptujska Gora ustanovili društvo, ki 
bi delovalo na lokaciji omenjene KS. Seveda se je gospod 
Karel takoj priključil ustanovnemu odboru. Idejo so realizi-
rali leta 1991, ustanovili so Društvo upokojencev Ptujska 
Gora, za prvega predsednika je bil izbran prav Karel Rober. 
Zaradi njegovega dela in aktivnosti v društvu je ob 20-letni-
ci delovanja društva prejel priznanje za delo, ob 25-letnici 
delovanja društva pa mu je društvo podelilo še status ča-
stnega člana.
V društvu ga bomo zelo pogrešali, saj se je kljub visoki 
starosti še vedno vsako leto udeležil zbora društva in z za-
nimanjem spremljal njegovo delo ter aktivnosti.

Daniel Uran, UO DU Ptujska Gora

Zapustil nas je naš najstarejši in častni član Karel 
Rober
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Člani etnografske sekcije KPD Stoperce smo krajane že 
četrto leto povabili na nedeljski pohod, ki ga naslavljamo 
kot povabilo: »Gremo mlado vino probat.« Zborno mesto 
je pred farovško kletjo v Stopercah, smeri pohoda pa so 
vsako leto drugačne. Na izhodišču vsak pohodnik dobi ko-
zarec in ga uporablja za pokušnje na vseh postankih. 
Letošnja pot nas je vodila v Grdino, kjer smo imeli prvi 
postanek pri Žunkovičevih. Čakala nas je lepo pogrnjena 
miza z domačimi dobrotami ter pokušina belega in rdeče-
ga vina z njihovih brajd. Nazdravili smo, zapeli prve napi-
tnice in pot nadaljevali do bližnjih Kidričevih (Cvečkovih), 
kjer sta nas že čakala Ivan in Tončka. Pokusili smo modro 
frankinjo in belo zvrst ter prigriznili. Sledila je pot v Pečice, 
kjer za vinograd s starimi sortami trsja skrbi Janko Kor-
že (Ozvaldičev Janko). Vsi, ki ga poznamo, navadno re-
čemo, da je za njegovo dobro voljo in čilost v veliki meri 
zaslužno prav obdelovanje tega vinograda. Janko nas je 
nasmejan pričakal pred cimprano kletjo. Nazdravili smo z 
njegovim vinom, dobili še domači narezek in pecivo. Po 
Pečicah je zazvenelo in odmevalo skupno petje. Sledil je 
najzahtevnejši del pohoda: po gozdu smo se povzpeli do 
lepega razglednega vrha Pistike, kjer smo si po dogovoru 
z našim naslednjim gostiteljem Antonom Galunom (Pistič-
kim Tonetom) najprej ogledali lepo rezbarjena vhodna vra-
ta na vinski kleti njegovega sina Zvonka. Nato smo imeli 
priložnost videti celotno stoperško dolino, zavito v rahlo 
meglico. Po delno betonirani cesti smo odšli do zadnje po-
stojanke, izredno lepe Galunove kleti, kjer nam je gostitelj 
izrekel dobrodošlico. Pokusili smo novo in lansko vino ter 
se okrepčali z domačim prigrizkom. Ker je Anton Galun 
vodja naših pevcev ljudskih pesmi »Prešmentanih falotov«, 

je seveda zazvenelo tudi ubrano petje. Strmine, kjer se raz-
tezajo vinograd in travniki, so tu res ekstremne, obdelava 
pa izjemno težka, a dela se kleni Haložani nikoli niso bali.

Fotografska sekcija KPD Stoperce je v novembru pripra-
vila fotografsko razstavo z naslovom V jeseni … Foto-
grafije so prispevali Roman Frelih, Romana Kamenšek, 
Peter Kitak, Matic Pernat in Anica Rejec. Na otvoritvi 8. 
11. 2019 so si razstavo najprej ogledali naši najmlajši kri-

tiki – etnoskupina KPD Stoperce. Ocenili so, da so jim 
fotografije všeč, in pripomnili, da bi z veseljem kakšno 
prispevali za naslednjo razstavo. Medtem ko čakamo na 
njihovo razstavo, bo naša na ogled še do decembra v 
domu krajanov Stoperce.                 Romana Kamenšek

NOVICE IZ STOPERC

Fotografska razstava KPD Stoperce    

Gremo mlado vino probat 2019
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S to mislijo smo se spustili nazaj v dolino. Pogovor med 
pohodniki je stekel o marsičem, ponovno pa smo ugotovili, 
da je naš kraj res lep in da marsikdo od prisotnih te poti 
še ni poznal, kaj šele prehodil. Da slovo od Grdine ne bi 
bilo prehitro, so nas na dodaten postanek ob kozarčku 
rumenega muškata povabili Ferleževi (Cenceki). A kratek 
novembrski dan je bilo vendarle dejstvo, ki smo ga morali 
upoštevati, saj smo se želeli na izhodišče vrniti, še preden 
se stemni. 
Veseli smo, da se je letošnjega pohoda uspel udeležiti naš 
g. župnik Ciril Čuš, ki je ob zaključku opravil blagoslov mla-
dega vina, za kar se mu najlepše zahvaljujemo. Hvala tudi 

za to, da lahko pohod začnemo in končamo pri stoper-
škem župnišču in gostujemo v farovški kleti. 
Večerno dogajanje je obogatil nastop »Stoperškega benda« 
in »Prešmentanih falotov« z gostom Danijem Polajžarjem iz 
Cirkulan, s katerim so med drugim zapeli priljubljeno in tudi 
za naš kraj zelo primerno pesem: »Lepi so haloški bregi, kot 
so nekdaj bili, vračamo se k njim, da bomo srečni mi …«
Iskrena zahvala vsem letošnjim gostiteljem za prijazen 
sprejem, s katerim ste potrdili od nekdaj znano povezano-
sti, odprtost in složnost Grdinčanov. 

Marjanca Kamenšek
Fotografije: Roman Frelih

Ustvarjalna sekcija Kulturno prosvetnega društva Stoper-
ce je v soboto, 16. 11. 2019, v domu krajanov Stoperce 
organizirala potopisno predavanje o Indiji s pokušino tra-
dicionalnih indijskih jedi. Predaval nam je Žiga Sledič, ki je 
bil septembra s svojo punco Sandro v Indiji. Lepo je bilo 
videti, da se je na povabilo odzvalo veliko ljudi, ki so napol-
nili dvorano. Predavanje je uspelo in je bilo zanimivo, kar se 
je odražalo tudi v debati na koncu. Na začetku predavanja 
nas je pričakal pravi indijski čaj z mlekom in začimbami 
ter kuminovimi piškoti. Na koncu pa je sledila pokušina 4 
tradicionalnih indijskih jedi. Marsikaj novega smo se naučili 
in nekatere med nami je zamikalo, da smo začeli razmi-
šljati o potovanju v Indijo. Spoznali smo, da je Indija dežela 
nasprotij in je popolnoma drugačen svet, kot ga poznamo 
drugod, ne samo v Evropi, ampak tudi drugje.

Ustvarjalna sekcija KPD Stoperce

V Stopercah smo 22. novembra 2019 na god sv. Cecilije, 
zavetnice cerkvene glasbe, preživeli večer, obarvan s pe-
smijo in melodijo.
V organizaciji pevk ljudskih pesmi s pevcema Milanom in 

Miranom so se povabilu na nastop odzvale številne skupi-
ne, ki ohranjajo ljudsko pesem. Skupina je ena izmed 11 
delujočih sekcij v KPD Stoperce. Že vrsto let so ženske 
združene v prvotnem sestavu, ki ga je tu in tam zatresla 

Haložana v Indiji

Cecilijin koncert v Stopercah 
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V šolskem letu 2019/20 smo se na OŠ Majšperk, POS 
Stoperce in POS Ptujska Gora odločili, da bomo 10 me-
secev delovali v skladu z osmimi krogi odličnosti. Na vsaki 
šoli smo septembra in oktobra izvedli kulturni dan, preplet 
slovenščine in osmih krogov odličnosti. 
Učenci so prejeli mapice. Postali so pozorni na 24 ur svoje-
ga življenja: 8 ur šolskega življenja + 8 ur domačega življe-
nja + 8 ur spanja. Vprašali so se, kdo so. Kaj vse znajo de-

lati? Kaj že vse obvladajo? Zapisali so svoje cilje za šolsko 
leto, pa tudi za domače življenje, treninge, hobije. Izzvali 
smo jih, da napišejo čim več ciljev. Kaj vse bi radi počeli? 
Kaj vse bi radi znali delati? Katere treninge bi obiskovali? 
Kako bodo pomagali doma staršem in starim staršem? 
Naslednji korak je bil, da so zapisali, kako bodo te cilje 
uresničili. Kaj vse bodo delali, da se ciljem bližajo? Koga 
bodo prosili za dodatno pomoč? 

izguba katere od članic. A vztrajnost in medsebojna sloga 
prinašata rezultate; ženske zmorejo, ženske poiščejo novo 
moč, najdejo moške glasove in gredo naprej. 
Uvodoma je nastopajoče pozdravila vodja pevk ljudskih 
pesmi Nada Golob, ki je poudarila, da so tovrstne prire-
ditve dokaz, da se ljudsko izročilo še vedno ohranja. V 
programu so nastopili: pevke ljudskih pesmi KPD Stoper-
ce s pevcema Milanom in Miranom, otroška etnoskupina 
KPD Stoperce, pevke ljudskih pesmi »Trstenke«, ljudski 
godci Valentina Žumra iz Hajdoš, fantje iz Jurovc, Cila in 
Liza iz Turističnega društva Podlehnik, ljudske pevke Dru-
štva gospodinj iz Vitomarcev, Stoperška banda iz KPD 
Stoperce, ljudske pevke iz Telč ter Halonga potepuhi iz 
Cirkulan. 
Med prireditvijo sta bogate misli z nami delila naš gospod 
podžupan Cvetko Pepelnik ter naš domači župnik gospod 
Ciril Čuš. Ob koncu so vodje skupin prejeli zahvale ter se 
pridružili odmevni pesmi »Šumijo gozdovi domači«, sledilo 

pa je veselo druženje. Kadar zmaguje dobra volja, takrat 
se sliši pesem, ki ji z veseljem prisluhne srce.

Nada Golob

IZ ŠOLSKIH KLOPI

Osem krogov odličnosti po metodi Janija Prgića    

Ena od udeleženk srečanja, Zdenka Golub, je zapisala: 
Rimska mučenka Cecilija je ena najznačilnejših podob 
prvega krščanstva. V 15. stoletju so jo pričeli častiti kot 
zavetnico glasbe, ker je, kakor pripoveduje pasijon, na 
poročni slovesnosti v svojem srcu opevala Boga. Njen 
god se obhaja 22. novembra. Kot zaščitnica glasbe 
je bila prvič upodobljena leta 1420. V Sloveniji je njej 
posvečena cerkev v Celju. Sv. Ceciliji radi priporočamo 
naše glasbenike, naš glas, svoj posluh in svoja glasbila, 
da bi lahko z njimi polepšali bogoslužje in tako slavili 
Boga.
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V tretjem koraku so zapisali, kaj bi svetovali drugim otro-
kom ali mladostnikom. Sami so že nekaj doživeli v življenju, 
zato lahko podarijo komu dragocen nasvet. Veliko je bilo 
nasvetov, kako se bolje učiti ter kako kaj dobrega skuhati. 
Pri kuhanju in vrtnarjenju so poudarili, da je dobro, da se 
od mamic in babic čim več naučijo.

In kateri so ti krogi odličnosti?

• 1. krog: ODGOVORNOST: Prevzemi odgovornost za 
svoja dejanja ter za vse, kar rečeš. 

• 2. krog: PREDANOST: Bodi vztrajen pri svojih ciljih. 
Vztrajaj do uresničitve cilja. 

• 3. krog: GOVORI Z DOBRIM NAMENOM: Govori tudi 
iskreno, govori s pozitivnim namenom. 

• 4. krog: FLEKSIBILNOST: Hitro se uči. Prepoznaj, kaj 
ne deluje pri doseganju cilja, uporabi nove poti …

• 5. krog: TO JE TO: Izkoristi 24 ur v enem dnevu. Osre-
dotoči se na sedanji trenutek.

• 6. krog: NAPAKE VODIJO K USPEHU: Napaka je po-
vratna informacija, kaj moraš spremeniti na bolje, da 
boš bolj uspešen, bolj blizu ciljem, da boš na pravi poti. 

• 7. krog: INTEGRITETA: Z dejanji vsem pokažeš, kaj je 
zate pomembno. Z vedenjem izkaži pozitivne vrednote. 
Živi tisto, kar govoriš.

• 8. krog: URAVNOTEŽENOST: Živi svoje življenje naj-
bolje, kar se da. Uravnoteži delo, družinsko delo, zaba-
vo, hobije, počitek. Poskrbi za svoje zdravje in zdravje 
sošolcev in družine. 

Te mapice so učenci odnesli domov. Svoje starše so pov-
prašali o njihovem mnenju. Prosili pa so jih za podporo, da 
bodo lahko sami uresničevali zadane cilje. 
Osem krogov odličnosti je 8 navad uspešnih ljudi. Če si 
zastavimo cilje, vsak dan delamo na uresničitvi teh ciljev, 
bodo rezultati vidni v nekaj tednih in mesecih. Živeli bomo 
srečno, saj bomo razvijali sebe, se učili novih znanj in spre-
tnosti. V skupini in v razredu pa bomo zoreli v veščinah. 

Marjetka Kotnik, OŠ Majšperk

V četrtek smo imeli naravoslovni dan. Z avtobusom smo 
se odpeljali v čebelarski muzej v Lukovico. Tam smo se 
veliko pogovarjali o čebelah. Preizkušali smo različne vr-
ste medu. Izdelali smo različne oblike svečk iz čebeljega 

voska. Svečke smo si odnesli domov. Vmes smo pojedli 
sendviče. Na koncu smo si domov odnesli še vzorec cve-
tličnega medu. Potem smo se odpeljali nazaj v šolo.

Žan Luka Lončarič, 2. a

V soboto sem šel s Filipom gledat nogometno tekmo 
med ekipama Majšperk in Gorišnica. Za ekipo Majšperka 
je igral moj brat. Tilen je bil vratar. Bilo je napeto. Naj-
prej se je zatresla mreža gola majšperške ekipe. Bil sem 
malo razočaran. Vendar so Majšperčani zadeli do polča-
sa 3 gole. Rezultat je bil 3 : 1 za naše. V drugem polčasu 

je majšperška ekipa vodila. Gledalci smo videli tudi eno 
enajstmetrovko, ki je Tilen na žalost ni ubranil. Končni re-
zultat zadnje tekme v jesenski sezoni je bil 6 : 3 za Maj-
šperk. Po končani tekmi sva s Filipom brcala žogo. Vesel 
sem odšel domov.

Jakob Križnec, 3. a

V čebelarskem muzeju 

Nogometna tekma med krompirjevimi 
počitnicami 

Matic Vtič, 2. a Žane Zupanc, 2. a
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V petek, 4. 10. 2019, smo se okoli treh zbrali v podružnični 
šoli v Stopercah. Odšli smo v šolo in si pripravili stvari za 
spanje, nato smo se še malo družili (igrali karte, odšli na 
igrišče, igrali nogomet, košarko …). Razdelili smo se v dve 
skupini. Starejši učenci so odšli z učiteljico Tatjano Gajšek 
reševat matematične naloge na igrišče, mlajši pa so z uči-
teljico Milenko proučevali zgodovino Stoperc, opazovali 
relief, oblake in kamnine. Ti so se nato razdelili v štiri skupi-

ne, vsaka pa je dobila svoje prav posebne naloge, skupno 
pa jim je bilo to, da so morali s pomočjo kart prepoznati 
zračne razdalje ter različne stavbe in tipe reliefa. Medtem je 
starejša skupina poskušala najti najugodnejši način za pre-
novo športnega igrišča v Stopercah. Ker smo bili po kon-
čanih nalogah že zelo lačni, smo odšli na malico. Po malici 
je prišla bivša ravnateljica šole, gospa Danica Lorber, in 
nam pripovedovala zgodbe o Stopercah. Veliko jih je bilo 

Z nadarjenimi učenci smo se v četrtek, 19. septembra, od-
pravili v Postojno. Letos se nismo odpravili v Postojnsko 
jamo, ampak smo odšli v Srednjo gozdarsko in lesarsko 
šolo. Ko smo prispeli, smo odšli v dijaški dom, kjer so nas 
dijaki smešno gledali. Tam smo imeli malico in se razdelili 
v dve skupini. Prva skupina je odšla v gozdarsko učilnico, 
druga pa v učilnico na prostem. 
V prvi skupini nam je profesor pokazal opremo, ki je po-
trebna za gozdarje. Povedal nam je tudi za gozdarska tek-
movanja, ki so potekala vsako leto. Tako nam je tudi ena 
od učenk pokazala, kako poteka ena od nalog na tekmo-
vanju, in sicer menjava verige na motorni žagi. Tam smo 
bili približno dve uri. Ob koncu ure nam je profesor dejal, 
da ima za nas presenečenje. Vsi smo bili začudeni in se 
spraševali, kaj je to. Nato smo odšli z njim. Prišli smo v 
neko garažo in ostali smo sami, ko smo kar naenkrat za-
slišali traktor. Seveda pa to ni bil navaden traktor, temveč 
gozdarski traktor. Nekateri so se peljali z njim. Na koncu 
smo se zamenjali z drugo skupino. 
Tako so bili potem oni na toplem, mi pa zunaj na mrzlem. 
Profesor nam je povedal, da je Postojna najhladnejše me-
sto, zato smo komaj čakali, da gremo spet noter. Najprej 
smo se pogovarjali, kako onesnažujemo svet in je vedno 
več plastike. Zato je profesor rekel, naj se javi tisti, ki bi 
rad bil predsednik sveta. Nihče se ni hotel javiti, zato je 
profesor sam izbral enega, ki je predsednik, in dva, ki sta 
postala pomočnika predsednika. Nato nam je dal navodi-
lo, da moramo v 15 sekundah razmisliti, kaj bi naredili za 
to, da ne bi bilo več umazanije ter plastike. Imeli smo pre-
malo časa za razmislek. Ko smo s tem končali, smo odšli 
na drugo mesto, in sicer do drevesnega štora. Profesor je 
dejal, naj se ga ne dotikamo. Postavili smo se okoli njega. 
Nato smo se prestavili k drevesu z imenom jesen. Temu 
drevesu smo se lahko približali. Na koncu smo odšli v učil-
nico, kjer smo imeli še predavanje o naravi. 

Imeli smo še eno malico, se poslovili in odšli proti OŠ Maj-
šperk. Vsi smo zelo uživali in se imeli lepo. Hvala učitelji-
cam za tako lep izlet.                           Lea Potočnik, 7. a 

Počitnice sem preživel doma. S starši smo šli v nedeljo 
lovit ribe. Bilo je lepo vreme. Ribe pa niso prijemale. Vsak 

drugi dan smo gobarili. Vsak dan sem se igral s psičko 
Belo.                                                        David Vrečko, 3. a

Že tretjič v Stopercah 

Vtisi z ekskurzije 

Moje počitnice 
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strašljivih, saj nam je pripovedovala o strahovih. Po skoraj 
eni uri smo se ji zahvalili za čudovito pripovedovanje. Nato 
smo spet jedli, in sicer večerjo, po kateri smo imeli spet 
malo časa zase. Lahko smo se pogovarjali ali igrali razne 
igre. Ta čas je hitro minil, saj nas je obiskal učitelj Jože Re-
žek in nam pokazal Luno ter Mali in Veliki voz. Nato smo se 
vrnili nazaj v šolo, kjer smo spet imeli malo prostega časa. 
Proti večeru smo po vzoru pripovedovanja gospe Lorber 
pod vodstvom učiteljice Janje Kitak tudi sami zapisali svoje 
domišljijske zgodbe. Nekateri so napisali celo zgodbe, ki 
so se jim zgodile v resničnem življenju. Ker smo bili zelo 
utrujeni, smo odšli po napornem dnevu spat. 
Naslednje jutro smo se zbudili okoli sedmih. Nekateri smo 
si že pospravili stvari, drugi pa so pomagali pri pripravi zaj-
trka. Ko smo pozajtrkovali, smo zapisali naše včerajšnje 
zgodbe na računalnik. Ta dan smo reševali še zabavne 
uganke in računali gostoto telesa, da bi ugotovili, ali telo 
plava na vodi. Sledilo je druženje na igrišču, ki je prehitro 
minilo. Tako so okoli enih po nas prišli starši in zabavnega 
druženja v Stopercah je bilo konec.

Teo Vinkler, 6. b, in Iva Grobelšek, 8. b 

Naš planet je živ organizem. Vedno bolj se zavedamo 
soodvisnosti z lokalnim okoljem in prav to nas je na šoli 
spodbudilo, da smo se v letošnjem šolskem letu priklju-
čili projektu Trajnostna mobilnost v osnovni šoli. Želimo 
si spremembo potovalnih navad naših učencev, staršev 
in nasploh vseh ljudi v naši občini in v Sloveniji. V okviru 
projekta tako spodbujamo hojo, kolesarjenje in uporabo 
šolskih avtobusnih prevozov. 
S pogostejšimi gibalnimi aktivnostmi skrbimo za lastno 
zdravje, na pločnike in kolesarske steze pa bi želeli pripe-
ljati pešce in kolesarje ter dati priložnost naključnim stikom 
med ljudmi.
V tednu od 23. 10. do 27. 10. 2019 smo podrobneje spre-
mljali načine prihodov učencev v šolo. Od začetnega po-
nedeljkovega do končnega petkovega stanja so se načini 
prihodov naših učencev v šolo izboljšali iz netrajnostnega 
v trajnostni način za 24,5 %. Na naše učence smo zelo 
ponosni! 
Želimo si, da bi vsi ljudje trajnostni način potovalnih navad 
sprejeli za svoj način življenja. Tako bomo postali dober 
vzgled prihajajočim generacijam.

Kolektiv OŠ Majšperk

Naši učenci so o projektu zapisali:
V času trajnostne mobilnosti smo bili učenci polni pričako-
vanj in vznemirjeni zaradi igralnih kartic, ki smo jih dobili v 
šoli od učiteljev. Učili smo se o varnosti v prometu in varo-
vanju narave. V tem projektu smo uživali.

(Urban Doberšek, 4. a)

V tem tednu sem se več časa družil s sošolci. Počutil sem 
se super, da sem lahko nekaj prispeval za čistejše okolje.

(Nik Brencl, 4. a)

Med potjo, ko smo hodili skupaj peš v šolo, smo se lahko 
veliko pogovarjali. Ker sem cel teden hodila v šolo peš, 
sem si prislužila igralno kartico z zlatim jajcem.

(Lina Novak, 4. a)

Trajnostna mobilnost na OŠ Majšperk 

Anej Rozina, 1. a: Prehod za pešce
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Tudi v tem šolskem letu učenci višje stopnje na OŠ Maj-
šperk sodelujejo pri mednarodnem projektu Holiday Card 
Exchange. Naše voščilnice, ki so jih izdelali pri likovnih 
predmetih in napisali pri angleščini, bodo tako romale k 
šolskim vrstnikom v Tajvan, Belorusijo, Gruzijo in Ukrajino. 
Nestrpno že čakamo dan, ko bo poštar, ne računalnik in 
ne mobitel, prinesel njihove pisane voščilnice. Vesele pra-
znike tudi vam!

Koordinatorka Damjana Brglez

Moram priznati, da nas je v šolo polno hodilo peš. Spoznali 
smo dobre prijatelje. Nadihali smo se svežega zraka. V šoli 
smo lažje funkcionirali, razmišljali in bili zbrani. Ta trajnostna 
mobilnost je bila odlična.                   (Neža Mohorko, 4. a)

Na poti v šolo smo se med pešačenjem s sošolci bolje 
spoznali, spoprijateljili in se pogovorili. Tudi razgibali smo 
se, da smo pri pouku lažje sodelovali. Želim si, da bi to bilo 
še večkrat.                                        (Meta Leskovar, 4. a)

V ponedeljek zjutraj sva se s prijateljico s kolesi odpravili v 
šolo. Čeprav je bila cesta mokra, nama je uspelo. Seve-

da, ko je cesta mokra in pada dež, pridejo žabe iz svojih 
domov. Tisti dan jih je bilo ogromno. Med potjo sva se 
večkrat ustavili, saj sva imeli kar nekaj težav. Velikokrat je 
mimo naju pridrvel kak avtomobil in naju še bolj zmočil. 
Tudi domov sva šli s kolesom. Imeli sva dve možnosti, kraj-
šo in daljšo. Izbrali sva daljšo, saj je bil teden trajnostne 
mobilnosti. Bili sva zelo utrujeni, a se je izplačalo.

(Eva Debelak, 7. b)

S sošolcem Dominikom sva se v petek s kolesi odpravila v 
šolo. Vreme ni bilo najlepše, a nama je uspelo. Pot v šolo 
sicer ni bila naporna, pot iz šole pa veliko bolj.

(Klara Žlaus, 7. b)

Ko sem šla domov peš ob gozdu, sem spoznala prijazno 
gospo, ki je nabirala gobe v bližini našega doma.

(Lana Bundalo, 6. a)

Nekega dne smo štirje sošolci del poti z Brega do šole 
opravili z rolerji, ki smo si jih prinesli s seboj na avtobus.

(Gašper Galun, 6. a)

Ko sem šel peš domov od avtobusne postaje, sem našel 
štiriperesno deteljico.                             (Jure Perdan, 6. a)

Všeč nam je bilo, ko smo pri razredni uri šli na sprehod do 
Brega, ker smo šli skupaj z b-razredom in smo se nadihali 
svežega zraka.                                                (učenci 6. a)

Mednarodna izmenjava 
voščilnic 

Lan Rozina, 3. a: Jaz in promet
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V ponedeljek, 16. septembra, smo imeli učenci podružnice 
Ptujska Gora športni dan – pohod po okolici šole. Zjutraj 
smo se zbrali v avli šole, kjer smo vzeli malico in se od-
pravili na pohod po okoliških poteh. Med potjo smo med 
seboj kramljali in uživali na svežem zraku. Na poti smo imeli 
dva krajša postanka za malico. Učiteljica nam je povedala 
nekaj o gomilnem grobišču, zraven katerega se nahaja tudi 
bunker iz 2. svetovne vojne. Ko smo se vračali, smo se 
ustavili pri učenki naše šole, ki nam je pokazala svoje živali. 
Ker smo bili vsi lačni, smo hitro oddrveli v šolo, kjer smo 
športni dan zaključili s kosilom.                Julija Skok, 4. c

Z učenci 1. in 2. razredov smo pri predmetu spoznava-
nje okolja veliko časa namenili učenju v naravi. Odšli smo 
na opazovalni sprehod v gozd, kjer smo občudovali barve 
jeseni in spoznavali drevesa ter njihove plodove. Seveda 
ni zmanjkalo časa niti za sproščene igre v gozdu, preska-
kovanje vej in plezanje po koreninah.      Katja Predikaka

V okviru naravoslovnega dne smo si ogledali čebelarski 
muzej v Lukovici. Imeli smo delavnico izdelovanja sveč 
iz čebeljega voska ter okušanje medu. Naravoslovni dan 
nam bo ostal v lepem spominu, saj smo v čudovitem vre-
menu prehodili tudi medeno pot, na kateri smo izvedeli 
veliko zanimivega o medu, čebelah, čebelarjenju in po-
menu čebel za naše življenje. V šoli pa sta nas obiskali 
predsednica Čebelarskega društva Majšperk ga. Tatja-
na Vedlin in ga. Vera Korže. Dan je minil v sproščenem 
vzdušju, z odlično čajanko z medom in pravljico o Čebeli 
Sivki v deželi Medelaniji.

Katja Predikaka

Športni dan

Jesenski sprehod

Čebelarski muzej in 
čajanka

Za učence prvih razredov je bil 2. september prav poseben 
dan, saj so prvič prestopili prag naše šole. Učenci višjih 
razredov so se prvošolčkom predstavili s pesmico, nato pa 
so poslušali lutkovno igrico Lili in Bine gresta prvič v šolo. 
Prvi šolski dan jim bo zagotovo ostal v lepem spominu, saj 
so se posladkali in prejeli majhna presenečenja, med njimi 
je bila Sovica, igračka, ki jo podarja Ustvarjalna klepetalni-
ca DPD Svoboda Majšperk.
Učence prvih razredov smo v začetku šolskega leta spre-
jeli tudi v šolsko skupnost. Učenci višjih razredov so jim 
pripravili kratek kulturni program, predstavili so se z de-
klamacijami in s plesom. Na sprejemu prvošolčkov jih je 
nagovorila namestnica ravnateljice Petra Dolenc. Učenci 
1. razredov so izrekli zaobljubo in s tem postali člani šolske 
skupnosti Ptujska Gora. Vodja podružnice Barbara Rajh 
jim je zaželela dobrodošlico in podelila majhno pozornost.

Razredničarka Katja Predikaka

PODRUŽNIČNA OŠ PTUJSKA GORA

Prvi šolski dan in sprejem prvošolcev v šolsko 
skupnost     
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Na trgatvi pri Starotrški hiši na Ptujski Gori smo se zbrali 
1. 10. popoldne. Učenke so nastopile s kratko deklama-
cijo, s katero so nasmejale prav vse prisotne. V veselje 
nam je bilo nastopiti pred vsemi gosti in se z njimi tudi 
poveseliti!                                                  Barbara Rajh

Trgatev na Ptujski Gori

Na POŠ Ptujska Gora nam je svoje znanje in spretnosti na 
igranje frajtonarice predstavil g. Vojko Selinšek. Učence je 
z znanimi skladbami navdušil za igranje tega priljubljenega 
inštrumenta. Na koncu pa smo vsi skupaj zaplesali v ritmih 
Avsenikove svetovno znane skladbe Na Golici. 

Katja Predikaka

Predstavitev frajtonarice

V ponedeljek, 7. oktobra, smo učenci osnovne šole Ptuj-
ska Gora v sklopu športnega dne obiskali gasilce v gasil-
skem domu. Na srečanju smo najprej izvedeli, kakšna je 
gasilska obleka. Ta vsebuje: uniformo, rokavice, čelado in 
ostalo. Delovna oprema pripomore k opravljanju njihovega 
poslanstva pri nezgodah z ognjem in pri drugih hujših ne-
zgodah. Ogledali smo si gasilski avto, v katerem ima gasi-
lec vse pripomočke. Gasilce pokličemo na številko 112 in 
že zaslišimo zvok sirene, ki nam hiti na pomoč. Po pred-
stavitvi gasilcev in gasilske opreme smo odšli na športne 
igre. Po zaključku smo imeli kostanjev piknik, kjer smo si 
privoščili okusne sveže pečene kostanje.

Julija Skok, 4. c

Obiskali smo gasilce 

Gremo peš, gremo peš,
vsi otroci po SLOVENIJI gremo peš.
Gremo peš, gremo vsi 
otroci po SLOVENIJI.

Gremo peš ali s kolesi,
gremo z rolerji in skiroji,
gremo z avtobusom in 
skupinskimi prevozi.

Gremo peš, gremo peš,
vsi otroci po SLOVENIJI gremo peš.
Gremo peš, gremo vsi 
otroci po SLOVENIJI.

Gremo peš s kokoško Rozi,
da bomo hodili 
varno po SLOVENIJI.
Kokoška Rozi se že veseli, 
da bomo hodili v skupinici vsi.

Gremo peš, gremo peš,
vsi otroci v SLOVENIJI gremo peš.
Gremo peš, gremo vsi 
otroci po SLOVENIJI.

Julija Skok in Ela Žafran, 4. c 

Gremo peš



Majšperčan

28 december 2019 | 117

24. oktobra nas je na Ptujski Gori obiskal policist g. Damjan 
Bračič. Prehodili smo šolsko varno pot, opozoril nas je na 
nevarne odseke v bližini šole ter nas seznanil s pravilnim 
prečkanjem ceste. Učence 1. in 2. razredov je še posebej 
opozoril na nošenje rumene rutice. Učencem, ki čakajo na 
avtobusnem postajališču, pa je povedal, da morajo čakati 
na avtobus na točno določenem mestu in ne na pločniku.

Katja Predikaka

Sonček, društvo za cerebralno paralizo Ptuj-Ormož je v 
četrtek, 21. 11., pripravilo prireditev ob visokem jubileju 
obstoja tako društva kot VDC Ptuj. Na tej prireditvi smo 
sodelovali z dramskim krožkom PŠ Ptujska Gora, ki ga 
vodi učiteljica Katja Predikaka. Učenke so nastopile z dra-
matizacijo zgodbe iz knjižice Neučakana jablana. Prvič so 
nastopile na pravem odru, pred številnim občinstvom, z 
mikrofoni in osvetlitvijo. Svojo nalogo so opravile več kot 
odlično in so si zaslužile močan aplavz. Iskrene čestitke!

Barbara Rajh

Obisk policista

Nastop na Sončkovi prireditvi

V nedeljo, 10. 11., smo se udeležili tradicionalnega marti-
novanja na Ptujski Gori. Naši učenci so program popestrili 
z deklamacijami, Anej Verbančič, učenec drugega razreda, 
pa nas je navdušil z igranjem na frajtonarico. Ob njenih 
zvokih smo skupaj zapeli pesem Mi se imamo radi.

Katja Predikaka

Martinovanje

V sodelovanju s PGD Ptujska Gora smo v sredo, 9. 10. 
2019, ob 11. uri izvedli evakuacijsko vajo. Po uspešni eva-
kuaciji na zbirno mesto pred šolo so nam pomoč nudili 
tudi gasilci, ki so preverili, ali smo vsi varno zapustili objekt. 
Le-ti so v nadaljevanju tudi preverili delovanje hidranta ob 
šolskem objektu. Vajo smo v celoti uspešno izpeljali. 

Vodja podružnice Barbara Rajh

Ko je že vse praznično obarvano in okrašeno … Ko že pre-
izkušamo nove recepte za slastne praznične dobrote … Ko 
nam misli uhajajo v prihodnost in se sprašujemo, le kaj nas 
čaka, je tudi čas, da se ozremo nazaj. 
Želimo se zahvaliti vsem, ki ste v tem letu sodelovali z nami, 
nam stali ob strani. Hvaležni smo vam za vse lepe besede, 
dejanja, misli, ki ste nam jih naklonili in nam tako pomagali 
na naši začrtani poti. Resnično smo veseli takega sodelova-
nja in upamo, da ostanemo povezani tudi v prihodnjem letu. 
Naj vam bodo prazniki prepredeni s prijateljstvom, ljube-
znijo, predvsem pa z notranjim mirom in zadovoljstvom. V 
naslednjem letu ustvarite vse tisto, kar ste načrtovali, in poi-
ščite vse, kar ste pogrešali! 

Vodja podružnične šole Ptujska Gora
Barbara Rajh

Evakuacijska vaja
Zahvala in praznično 
voščilo
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Poletje se je počasi poslovilo. Lepi poletni sončni dnevi se 
počasi umikajo in dajejo prostor jesenskim. Jesen je znana 
po toplih barvah, razigrani naravi, jesenskih dobrotah, še-
lestenju listja, vonju vetra. Učencem pa je najbolj znana po 
začetku novega šolskega leta. 
V novo šolsko leto smo zakorakali 2. septembra. Eni malo 
manj veselo, verjamem pa, da večina učencev veselo in po-
gumno. Počitnice in brezskrbni dnevi so za nami. Pred nami 
je novo šolsko leto, polno novih izzivov, spoznanj, dejanj, 
dogodkov in doživetij. Že kar prvi šolski dan smo pripravili 
dobrodošlico in sprejem učencev v prvi razred. Zaželeli smo 
jim veliko uspehov in prijetno počutje na naši šoli. Delo se je 
začelo zares.
Poleg pouka potekajo na šoli še druge dejavnosti. Tako smo 
imeli 18. septembra prvi športni dan. To je bil jesenski pohod 
po okolici šole. Na športnem dnevu nas je spremljala članica 
Planinskega društva Stoperce Danica Lorber. Prehodili smo 
del Stoperške planinske poti. Od šole nas je pot peljala do 
Sv. Ane, od tam do Zelene doline in nazaj do šole. Danica 
nas je vodila in med potjo pripovedovala zanimive zgodbe. 
Pokazala nam je grič, kjer so še vidne razvaline starega gra-
du. V šolo smo se vrnili utrujeni in veseli. Danici se zahvalju-
jemo za prijetno in poučno vodenje in se priporočamo tudi 
v prihodnje. 
V tednu od 23. 9. do 27. 9. 2019 smo sodelovali v projektu 
Trajnostna mobilnost – gremo v šolo peš s kokoško Rozi. 
S tem smo želeli spodbuditi več otroškega gibanja, krepi-
tev zdravja, da bi postali bolj odgovorni in samostojni. Naši 
učenci so bili zelo pridni, saj so ves teden del poti prihajali 
v šolo peš. V tem tednu, natančneje 25. septembra, smo 
imeli tudi dan odprtih vrat – dan z netopirji. Že tretje leto 
zapored smo povabili starše in druge sorodnike ter prija-
telje, da preživijo dan z nami v šoli. Pripravili smo delavni-
ce in zabavne igre ter opazovali netopirje, ki prebivajo na 
našem podstrešju. Z nami je bila predsednica društva za 
preučevanje netopirjev Jasmina Kotnik. Kasneje se nam je 
pridružila tudi naša prijateljica Monika Podgorelec. Obema 
se zahvaljujemo za nepozabna doživetja. Ko smo končali z 
dejavnostmi, so obiskovalci odšli domov, mi pa smo ostali v 
šoli, kjer smo prespali. Bilo je zelo zanimivo. Želimo si, da ta 
dejavnost postane tradicija naše šole. 
In že smo zakorakali v mesec oktober. Najprej smo imeli 
kulturni dan – dan za slovenščino, kjer smo se seznanili z 8 
krogi odličnosti. Naučili smo se, da moramo za svoja dejanja 
odgovarjati sami, da se na napakah tudi kaj naučimo, da 
pot do uspeha vodi navzgor, da govorimo z dobrim name-
nom, da vaja dela mojstra in da smo predani svojemu delu. 
V torek, 8. oktobra, smo si v kinu Maribox ogledali risani film 
Peter Pan, učenci 4. razreda pa slovenski film Košarkar naj 
bo. V ponedeljek, 14. oktobra, smo imeli športni dan, ki je 
nam najljubši. Imeli smo športne igre s starši. Pred igrami 
smo izvedli še tek podnebne solidarnosti. Po zanimivih in 
zabavnih igrah je sledilo prijetno druženje in kostanjev pi-
knik. Kostanje nam je pekel gospod Martin Bogme. Stric 
Tine, kostanji so bili zelo lepo pečeni in slastni. Hvala za 
peko in druženje z nami. 

V torek, 15. oktobra, smo razveselili starejše krajane Sto-
perc. Nastopali smo na njihovem srečanju, ki ga organizira 
KORK Stoperce. Pričarali smo jim nasmeh na obraz in jih za 
nekaj časa vrnili v otroška leta. 24. oktobra so učenci prvega 
in drugega razreda obiskali čebelarski dom v Lukovici. Bilo 
je zelo zanimivo in poučno. Učenci so veliko zvedeli o čebe-
larstvu, čebelah in pridelavi medu, naredili svečko iz voska 
ter okušali pet različnih vrst medu.
V tednu pred jesenskimi počitnicami smo se družili z gasilci 
PGD Stoperce. Najprej smo imeli predavanje, ki ga je izvedla 
gasilka Mateja Lončarič. Nato smo imeli kviz ter evakuacij-
sko vajo. Tokrat je učenka ostala ujeta v šoli in je bilo potreb-
no reševanje. Vse se je srečno končalo. Ogenj je bil poga-
šen, učenka rešena, mi pa smo lahko imeli še štafetne igre, 
ki so jih pripravili gasilci. Zahvaljujemo se jim, da delijo svoje 

PODRUŽNIČNA OŠ STOPERCE

Jesenski utrinki na podružnični šoli Stoperce     
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znanje z nami, izvedejo evakuacijsko vajo in nas obdarijo. 
Sledile so jesenske počitnice in prazniki. A tudi novembra 
smo imeli poleg pouka veliko drugih dejavnosti. V začetku 
meseca se je vrstilo kar nekaj tekmovanj, na katerih so so-
delovali tudi naši učenci. Najprej je bilo šolsko tekmovanje 
Matemček in pet učencev naše šole se je uvrstilo na držav-
no tekmovanje. Sledilo je računalniško tekmovanje Bober 
ter šolsko Cankarjevo tekmovanje.
8. novembra smo v šolskem sadovnjaku sadili sadna dre-
vesa. Učenci so spoznali stare sorte, kot so skorš, nešplja, 
jablani sorte zlata parmena in bobovec. To je bila prostovolj-
na akcija in prikaz sajenja v okviru projekta Life to grasslands 
(Življenje traviščem). Z nami je sodelovala Monika Podgore-
lec. Za vso skrb in organizacijo se ji iskreno zahvaljujemo. 
Prav tako se zahvaljujemo Srečku Rajhu iz KGZS Zavod Ptuj 
za prikaz sajenja, Darji Artenjak iz KGZS Zavod Ptuj, do-
mačinoma Antonu Rampretu ter Milanu Galunu in našemu 
hišniku Rajku za pomoč pri kopanju jam in sajenju. 
14. novembra smo imeli naravoslovni dan z naslovom Zdrav 
učenec se lahko uči. V šolo je prišla sestra Jasna, mi ji reče-
mo kar »zobna vila«, ki skrbi, da si znamo pravilno umivati 
zobe in da skrbimo tudi za ustno higieno. Nato je prišla še 
zobozdravnica Zorica, ki je opravila pregled zob in ugotovila, 
da učenci pridno skrbijo za svoje zobe. 
15. novembra smo imeli tradicionalni slovenski zajtrk. Obi-
skala nas je domačinka Barbara Pučko. Tudi ona nam je 
povedala veliko zanimivega o čebelah in čebelarjenju ter 
nam pripravila degustacijo medu. Na koncu nam je poda-
rila knjigo, ki jo je sama napisala in govori o življenju čebel. 
Tudi gospe Barbari se zahvaljujemo in se veselimo srečanja 
naslednjo jesen. V četrtek, 28. novembra, smo s članicami 
Društva gospodinj Stoperce izdelovali adventne venčke. To 
je bila lepa izkušnja. Naredili smo res lepe venčke. Hvala 

vam, da delite svoje znanje z nami. 29. novembra smo z 
izdelki sodelovali na prazničnem bazarju. 
In že je pred nami december. Zima in prazniki trkajo na vra-
ta. Izdelali bomo okraske in okrasili šolo. Ponovno se bomo 
družili z gasilci in okrasili smrekico pred gasilskim domom 
Stoperce. Ogledali si bomo igrico Božič tečnega jazbeca, 
ki jo pripravljajo člani gledališkega krožka iz matične šole 
pod vodstvom Petre Dolenc. Zadnji dan pouka v tem letu 
bo praznično obarvan. Pripravili bomo prireditev ob dnevu 
samostojnosti in enotnosti, na katero bomo povabili tudi 
starše. 
December je torej čas veselja in radosti. Čas za prijeten na-
smeh, topel stisk roke in lepe želje. Čas, ko se oziramo na-
zaj in delamo inventuro leta, ki se izteka. In hkrati čas, ko se 
oziramo naprej, v prihodnost, v leto, ki prihaja. Je tudi čas, 
da se zahvalimo za vsa dobra dejanja in pomoč, ki smo je 
bili deležni med letom. Zato se ob tej priložnosti učenci in 
učiteljice podružnične šole Stoperce zahvaljujemo vsem, ki 
so nam v tem letu kakorkoli stopili naproti in nam nesebič-
no pomagali. Zahvaljujemo se Občini Majšperk in županji dr. 
Darinki Fakin, direktorju občinske uprave Maticu Šinkovcu in 
vsem članom občinskega sveta, ki so imeli posluh za naše 
potrebe. Med poletnimi počitnicami smo dobili novo šolsko 
kuhinjo, ki ni samo lepa, temveč tudi bolj uporabna in čista. 
Naša iskrena hvala vsem, ki nam kakorkoli pomagate. Otro-
ci so naša sreča in naša prihodnost, zato je prav, da je njihov 
lepši jutri naša prva skrb. 
Učenci in kolektiv podružnične šole Stoperce za bližnje pra-
znike vsem voščimo vse dobro. Želimo veliko sreče, miru, 
zadovoljstva in lepih dni. Naj vam novo leto prinese čim več 
lepih stvari, naj bodo pozabljene vse skrbi. Uspeh naj vam 
povsod sledi, sreča, veselje, ljubezen naj med vami tli.

Milena Širec, vodja podružnične šole Stoperce

V šolskem letu 2019/2020 smo se v vrtcu vključili v projekt 
Trajnostna mobilnost v vrtcih in osnovnih šolah. Cilj pro-
jekta je prispevati k spreminjanju potovalnih navad otrok in 
njihovih bližnjih v smeri trajnostne mobilnosti, posledično 
pa k zmanjševanju motornega prometa, k zmanjševanju 

okoljskih obremenitev ter k spodbujanju gibanja otrok in 
s tem h krepitvi njihovega zdravja. V projektu sodelujejo 
otroci in vzgojiteljice iz skupin Žabice, Muce, Pikapolonice, 
Metulji in Ježki.
Projekt je potekal od 16. 9. 2019 do 27. 9. 2019. Začeli 

VRTEC

Projekt Trajnostna mobilnost v vrtcu      
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Tudi letos, zdaj že tradicionalno, smo zadnji petek pred je-
senskimi počitnicami pripravili za otroke iz vrtca in prve tria-
de dejavnost Čarobni gozd. Od zgodnjega jutra smo pridne 
čarovnice in pomočniki pripravljali gozd na Bregu. Gozd smo 
okrasili z duhovi, pajki, mrežo, netopirji in vsem, kar spada 
v domovanje čarovnic. Pripravili smo kotel, iz katerega se 
je kadilo, saj se je v njem kuhal »čarobni napoj«. Preoblekli 
smo se v čarovnice in pričakali otroke. Najprej so nas obi-
skali otroci iz vrtca. Iz skrivališča smo »prileteli« na metlah in 
se pomešali med otroke. Glavna čarovnica Vilma je otrokom 
povedala zgodbico o svojem Vrančku, ki ji zelo rad pobegne 
in ga mora kar naprej iskati. Otroci so ji obljubili, da ji ga bodo 
naslednjič pomagali iskati. Sledil je ples s čarovnicami, raja-
nje in druženje v gozdu. Prijazne čarovnice so otrokom, ki so 

smo ga z izvajanjem in spremljanjem potovalnih navad in 
igro Beli zajček. Otroci so najprej spoznali zgodbo o belih 
zajčkih. Vsak si je svojega zajčka tudi izdelal in ga nalepil 
na pano, kjer so jim lepili bele krogce ob vsakem »oko-
lju prijaznem prihodu v vrtec«. Ker veliko otrok živi dlje od 
vrtca, so v vrtec prihajali tako, da so starši svoje vozilo 
parkirali na malce oddaljenih parkiriščih in se do vrtca nato 
odpravili peš.
Vsak dan smo se pogovarjali o tem, kako so prišli v vrtec. 
Pojavili so se odgovori: z avtomobilom, peš, s kolesom, 
en otrok pa je prišel enkrat z avtobusom. Na ta način smo 
ugotovili, ali je otrok tisti dan pomagal pri čiščenju svojega 
zajčka in ga je iz sivega spreminjal v belega ali ne. Naš cilj 

je bil, da ima vsak otrok čim več belih krogov. Otroci so se 
zelo trudili in bili zelo veseli, ko je njihov zajček postajal vse 
bolj bel. Vsak otrok je prejel tudi kresničko zajčka. 
Poleg spremljanja potovalnih navad pa smo izvajali še ve-
liko drugih dejavnosti, povezanih s trajnostno mobilnostjo. 
Otroci so opazovali promet, poimenovali različna vozila, 
ugotavljali, ali so avtomobili pravilno parkirani. Ogledali so 
si avtobusno postajo v bližini vrtca, izdelovali prevozna 
sredstva iz različnih odpadnih materialov, likovno poustvar-
jali in peli pesmi o prometu.
V projektu smo aktivno sodelovali vzgojiteljice in starši. 
Vzgojiteljice smo parkirale svoje avtomobile na bolj odda-
ljenih parkiriščih in v vrtec prišle peš. Starši pa so v času 
trajanja projekta otroke spodbujali in jim omogočili, da so v 
vrtec prihajali na okolju prijazen način. V petek, ob zaključ-
ku projekta, smo se popoldne dobili pred vrtcem otroci, 
starši in zaposleni. Skupaj smo se peš odpravili po bližnji 
okolici vrtca in ob druženju preživeli lepo popoldne v prija-
znem okolju.
Veseli smo, da smo se vključili v projekt, in ko bomo spo-
mladi dejavnosti ponovili, jih bomo na podoben način še 
dopolnili. Otroci se veselijo novih dejavnosti in obljubljajo, 
da bodo še naprej skrbeli za okolje.

Barbara Vedlin, vodja vrtca

Čarobni gozd
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Pravica pravic je pravica živeti, 
biti otrok, za srečo rojen,
tata in mamo ob sebi imeti
in jima padati veselo v objem.
Lepa pravica je teči po trati
in ne biti kot trava teptan,
učiti se brati in biti med brati
enakovreden in spoštovan.
Rasti, kot rastejo jelke in bori,
poslušati pesmi, ne pokov granat,
in potem enkrat ob majniški zori
reči nekomu: Imam te rad!
In še: biti duša v svetu brez duše,
majhna svetloba sredi velike teme,
ali vsaj kaplja v obdobju suše,
ne biti nihče, a otrok, ki je vse.

Ta pesem, ki jo je zapisal Tone Pavček, je bila vodilo le-
tošnjega tedna otroka, ki je trajal od 7. 10. 2019 do 13. 
10. 2019. V vrtcu smo se odločili, da otrokom popestrimo 
vsakdanjik. Ves teden so potekale dodatne dejavnosti, ki 
so jim dale predvsem pravico do igre in brezskrbnega otro-
štva.
V ponedeljek smo otrokom na široko odprli vrata vseh 
igralnic. Otroci so lahko prehajali iz igralnice v igralnico in 
se igrali, kjer so se želeli, seveda v spremstvu vzgojiteljic.
Torek smo popestrile z lutkovno predstavo Brezglavo stra-
šilo. Otroci so uživali in se do solz nasmejali ob idejah, ki 
jih je imela vrana Klementina, ko je strašilu pomagala iskati 
glavo.
Sreda je bila namenjena likovnim delavnicam. Otroci so ob 
pomoči vzgojiteljic ali samostojno naslikali vrančka, ki je 
pobegnil čarovnici Vilmi, kar pa je že druga zgodba.
V četrtek smo se zjutraj oblekli in obuli ter se odpravili na 
pot. Kam? Iskat skriti zaklad. Otroci so morali opraviti do-
ločene naloge in poiskati pravo pot. Do zaklada jih je vodila 
Bučka Lučka. Izplačalo se je, saj so bili za trud nagrajeni 
s sladko vsebino zaklada. Bili so ponosni nase, da jim je 
uspelo rešiti vse naloge.

Petek je potekal v prijetnem druženju ob kostanjih in igrah 
na prostem. Hišnik Rajko in dedi Vinko sta napekla gore 
kostanjev, s katerimi smo se dopoldne sladkali. 
Otroci so uživali v vseh pripravljenih dejavnostih in s tem 
pokazali, da smo se glede izbora le-teh prav odločile. Ve-
selje, smeh in dobro počutje pa so njihova zahvala.

Vzgojiteljica Vlasta Leskovar

to želeli, poslikale obraze. Postregli smo jim s piškoti, jabolki, 
bomboni in napojem (sokom). Vse to je bilo seveda čarob-
no. Otroci so iskreno doživeli čarobni gozd, male glavice so 
uporabljale vso nedolžno domišljijo in uživale v veseli družbi. 
Ko so se poslovili, smo jih pospremili iz gozda. Malo smo po-
spravili po našem domovanju in se pripravili na prihod otrok 
iz prve triade. Vse skupaj smo ponovili in na koncu iz gozda 
pospremili še ene zadovoljne otroke. 
Čarovnice in pomočniki smo imeli kar nekaj dela s pospravlja-
njem gozda in veselo ugotovili, da smo ga zapustili takšnega, 
kot smo ga našli. Utrujeni, vendar veseli, da smo razveselili 
otroke in jim polepšali dan, smo se odpravili domov. Doma 
nas je čakala kisla juha, ki nam jo je pripravila babica, kar je 
tudi že tradicija. Pa nasvidenje naslednje leto, ko bodo ča-
rovnice zopet v letu.             Vzgojiteljica Vlasta Leskovar

Teden otroka – pravice otrok
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Tradicionalni slovenski zajtrk je nastal na pobudo Čebelar-
ske zveze Slovenije, vključila pa so se tudi ministrstva za 
zdravje, šolstvo in kmetijstvo, Inštitut za varovanje zdravja 
RS (IVZ) ter druge organizacije.
Osnovni cilj projekta je izobraževati, obveščati in ozaveščati 
otroke in šolajočo se mladino ter širšo javnost o pomenu zaj-
trka v okviru prehranjevalnih navad, pomenu lokalno pridela-
nih živil slovenskega izvora, pomenu kmetijske dejavnosti za 
širše okolje in pomenu čebelarstva za kmetijsko pridelavo, 
gospodarske dejavnosti in širšega okoljskega pomena. 
Vse dneve, ki so nas vodili k tradicionalnemu slovenskemu 
zajtrku, smo v vrtcu preživeli ustvarjalno. Otroci starejših 
skupin so izdelovali čebele iz kartonskih tulcev, otroci mlaj-
ših skupin so pobarvali kartonske škatle in sestavili čebel-
njak. Obiskali sta nas čebelarki, ki sta nam ob pravljici o 
čebeli Sivki prikazali delo čebel ter opisali delo čebelarja. 
Čebelarka Tatjana Vedlin je otroke seznanila z zdravilnim 
pomenom medu in izdelkov. Vsi otroci so pokusili med, 
otroci starejših skupin so izdelali svojo svečko iz voska. 
Otroci skupine Ježkov pa so se pridružili učencem prve 
triade na čajanki. 
Na dan slovenske hrane in tradicionalnega slovenskega 
zajtrka, 15. 11. 2019, so vsi oddelki pripravili svečane po-
grinjke. Otroci so si na kruh namazali maslo in med, popili 
mleko in si ob koncu postregli še z jabolki. Ob tej priložnosti 
so nas obiskali čebelarji iz Čebelarskega društva Majšperk 
in ravnateljica. Zelo veseli smo bili, da se je našega tradicio-
nalnega zajtrka v vrtcu udeležila županja dr. Darinka Fakin. 

Ob deseti uri smo se pridružili najštevilčnejšemu pevskemu 
zboru in zapeli pesem Čebelar. Na harmoniki je otroke spre-
mljal Vojko Selinšek. 
V vrtcu otroke učimo, kako pomemben je zajtrk, in smo 
veseli, da imamo možnost zajtrkovanja, saj vsi otroci vsak 
dan zajtrkujejo ob isti uri. Zajtrk mora biti navada, ki jo je 
treba priučiti in privzgojiti. V skupinah se veliko pogovarjamo 
o zdravi, doma pridelani hrani, ki ima boljši okus, bolj diši in 
ni pripeljana od daleč. Skupaj z otroki obiskujemo kmetije, 
sodelujemo s čebelarko in otroci vedo, da hrana ne zraste 
na trgovinskih policah.

Barbara Vedlin, vodja vrtca

Tradicionalni slovenski zajtrk v vrtcu 

V tednu med 14. in 21. oktobrom smo se v vrtcu Maj-
šperk že tretje leto zapored pridružili vseslovenskemu 
projektu na področju gibanja, rekreacije, športa, telesne 
dejavnosti in medgeneracijskega sodelovanja z naslovom 
Simbioza giba 2019. Projekt združuje ideje medgeneracij-
skega sodelovanja, prostovoljstva in telesne vadbe, preko 
katerih ozavešča ter promovira zdravo in aktivno življenje 
za vse generacije v vseh življenjskih obdobjih. Z različnimi 

dejavnostmi želimo vzgojiteljice pri otrocih privzgojiti čut 
za starejše generacije, strpnost, razumevanje starejših in 
drugačnih ter pozitivno in aktivno sodelovanje z njimi. Za-
vedamo se, da je gibanje tako v predšolskem obdobju 
kot tudi kasneje zelo pomembno, če pa to združimo še z 
druženjem z družinskimi člani in prijatelji, je veselje toliko 
večje. Tako smo v dopoldanskem času v vrtec povabili 
dedke in babice ter uporabnike VDC Sonček Ptuj, ki so se 

Simbioza giba – združeni v gibanju
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skupaj z nami vključevali v naše gibalne dejavnosti. Odziv 
s strani različnih generacij je bil velik.
Izvedli smo pohod, gibalne aktivnosti po postajah in gi-
mnastične vaje ob glasbi. Otroci starejših skupin so se 
z dedki in babicami odpravili na pohod v bližnjo okolico, 
otroci mlajših skupin pa so z dedki in babicami telovadi-
li na vrtčevskem igrišču. Zelo aktivno dopoldne pa smo 
preživeli skupaj s prijatelji iz VDC Sonček Ptuj, s katerimi 
sodelujemo tudi v projektu Korak k sončku. Pripravili smo 
različne gibalne aktivnosti po postajah, ki so bile prilago-
jene tudi gibalno oviranim in so jih lahko izvajali vsi upo-
rabniki. Vse dejavnosti pa so se vedno zaključile na vrt-

čevskem igrišču, kjer smo se družili ob pečenih kostanjih.
Veseli nas, da smo skupaj preživeli tri sončne dopoldneve 
in ob pogledu na zadovoljne in nasmejane obraze naših 
babic, dedkov in uporabnikov VDC sonček Ptuj si želimo 
še nadaljnjih srečanj in že snujemo skupno sodelovanje 
za naprej. Hvala vsem, ki ste nas obiskali v vrtcu in skupaj 
z nami sodelovali v projektu Simbioza giba – gibanje je 
življenje in življenje je gibanje.                              

 Barbara Vedlin, vodja vrtca

V mesecu novembru se je naš vrtec prijavil na nagradni 
natečaj trgovine Pikapolonica z naslovom Velika poskoč-
na turneja. Naloga, snemanje videospota na pesem Pika 
Poka skupine Poskočni muzikanti, nam je predstavljala 
pravi izziv. Sodelovali smo prav vsi, od najmlajših do naj-
starejših. Na vajah smo zelo uživali. Dovršen videoposne-
tek smo poslali na naslov Pikapolonice. Sledila je objava 
na spletu in zadostno število »všečkov«, bilo jih je več kot 
1000, nam je prineslo nagrado, obisk Poskočnih muzikan-
tov z maskoto Pikapolonico v našem vrtcu.
Odzivi otrok na obisk Poskočnih muzikantov so bili zelo 
navdušujoči. Eden izmed otrok je pripomnil: »Wauuu, pri-
hajajo Adijo madam.« Nestrpno smo čakali, da nam spo-

ročijo dan obiska. Prišel je 18. november, ko so nas le obi-
skali.
In kako je potekal ta dan, ki smo ga komaj dočakali? Z otroki 
smo se zbrali v eni izmed igralnic, oblečeni v rdeče majč-
ke, in že komaj čakali tistega pevca s tako »visoko« frizuro. 
Otroci so več kot uživali. Poskočni muzikanti in maskota 
Pikapolonica so nam prinesli pobarvanke, balone in polno 
presenečenj. Največja dogodivščina pa je bila, da smo sku-
paj peli in rajali. Za piko na i pa so iz vrtca zavili še v šolo, 
kjer so jim popestrili vrtčevske in šolske minutke. Preživeli 
smo prijetno urico ob rajanju na pesmico Pikapoka, Adijo 
madam in še kakšna poskočna pesem se je našla.

Vodja projekta vzgojiteljica Doroteja Drevenšek

Vrtec Majšperk, Poskočni muzikanti in Pika Poka 
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V septembru in oktobru je v viničarski hiši na Gorci pod 
patronatom Občine Podlehnik in pod okriljem projekta 
'Haloze. Dežela tisočerih gričev' potekal fototabor s tema-
tiko jesenskih Haloz. Rezultat je izbor 18 fotografij devetih 
avtorjev. Otvoritev razstave Podobe jesenskih Haloz je bila 
v petek, 22. 11. 2019, ob 18. uri v avli VKTC Podlehnik.
Sebastian Toplak, župan občine Podlehnik, je povedal: »V 
Halozah v zadnjih nekaj letih ustvarja nekaj izjemnih foto-
grafov. Zelo smo počaščeni, da smo jih lahko gostili na 
prvem haloškem fotografskem taboru in da prva razstava 
stoji prav v razstavišču Občine Podlehnik. Želimo si, da 
bi se selila tudi po drugih občinah Haloz in širše ter tako 
pričala, v kako lepi pokrajini živimo. Svojo pot bo kot stalna 
razstava končala v viničarski domačiji na Gorci.«
Slavko Dobnik, organizator fototabora na Gorci in vodja 
projekta ‘Haloze. Dežela tisočerih gričev’, pa je dodal: »Fo-
tografije Sandija Kelca, Marka Vindiša, Danijela Turnška, 

dr. Petra Kitaka, Vitoslave Cafuta, Daše Šeruga, Stanislava 
Zebca Stanča, Borisa B. Voglarja in Sandija Špraha krožijo 
po družabnih omrežjih in širijo sloves Haloz kot čudovite 
pokrajine. Prav fotografije teh so velik del uspeha in pre-
poznavnosti Dežele tisočerih gričev. Od tod ideja za or-
ganizacijo fotografskega tabora, na katerega bi vsako leto 
povabili vidnejše haloške fotografe, ki se ukvarjajo s krajin-
sko, turistično, reportažno fotografijo. Tokrat smo pripravili 
jesenskega s tematiko jesenskih podob Haloz. Naslednje-
ga, na kateri drugi slikoviti točki Haloz, bomo morda po-
svetili pomladi, poletju, zimi ali ponovno jeseni. S taborom 
se želimo pokloniti fotografom za njihov izreden prispevek 
k prepoznavnosti Haloz kot slikovite pokrajine, hkrati pa 
graditi socialno okolje, v katerem se povezujejo ustvarjalci, 
ki Haloze in njene ljudi upodabljajo skozi fotografijo.«

Slavko P. Dobnik

November je bil mesec ozaveščanja o pljučnem raku. 
Na novinarski konferenci Društva pljučnih in alergijskih 
bolnikov Slovenije 7. novembra so strokovnjaki sprego-
vorili o tej bolezni, dejavnikih tveganja, prepoznavanju 
simptomov, pomembnosti zgodnjega odkrivanja in po-
sledično boljšega preživetja bolnikov s pljučnim rakom. 
Predstavili so tudi kampanjo ozaveščanja »Življenje s 
polnimi pljuči«.
Pljučni rak je v svetovnem merilu najpogostejši izmed vseh 
rakov; v lanskem letu so odkrili 2,1 milijona novih primerov, 
kar je več kot je prebivalcev Slovenije. Pljučni rak je tudi naj-
pogostejši vzrok smrti zaradi raka. V Sloveniji je rak pljuč po 
pogostosti pri moških na tretjem, pri ženskah pa na četrtem 
mestu, za njim vsako leto zboli okoli 1.500 ljudi.
Glavni dejavnik tveganja je kajenje, ki je vzrok za okoli 
80–90 % vseh primerov raka pljuč. Pri kadilcih je tveganje 
za smrt zaradi raka od 15- do 30-krat večje kot pri neka-

dilcih. Glavni »krivec« za množično kajenje je nikotin, ki pa 
sam po sebi ne povzroča raka, ampak je zanj krivih veliko 
drugih substanc, ki so prisotne v cigaretah (tudi v lahkih in 
ultralahkih). 
Drugi dejavniki tveganja, ki lahko privedejo do nastanka 
pljučnega raka, so izpostavljenost rakotvornim snovem, kot 
so radioaktivni plin radon, azbest itd., onesnaženemu zraku, 
rentgenskim žarkom in dednost. Za pljučnim rakom pa lah-
ko zbolijo tudi ljudje, ki niso bili izpostavljeni tem dejavnikom.
Raku pljuč pravijo tudi 'tihi ubijalec'. Večino primerov na-
mreč odkrijejo že v razviti fazi, saj se bolezenski znaki po-
javijo šele takrat, ko se je bolezen že razširila na druge dele 
telesa. Znak za alarm, da je treba k zdravniku, je vsak simp-
tom, ki ne mine, npr. dolgotrajen kadilski kašelj. Težave, ob 
katerih pomislimo na raka pljuč, so: kašelj, posebno če se 
spremeni narava kašlja, težje dihanje, nepojasnjena boleči-
na v prsih, krvav izmeček, pljučnica, ki ne izzveni po zdra-

KULTURA 

Prvi haloški fototabor na Gorci      

ZDRAVJE 

Življenje s polnimi pljuči     

Foto: Dani Turnšek
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vljenju z antibiotiki ali se kmalu ponovi, hripavost, nepoja-
snjeno hujšanje, utrujenost in splošno slabo počutje. Težave 
so nespecifične in se lahko pojavijo tudi pri drugih boleznih. 
Zato je pomembno, da pacient ob pojavu težav čim prej 
obišče zdravnika, ki mu bo svetoval in ga po potrebi napotil 
na ustrezne preiskave.
Vseh pojavov pljučnega raka ne moremo preprečiti, lah-
ko pa zmanjšamo tveganje – z zdravim načinom življe-
nja:
•	 ne	kadite	oziroma	čim	prej	prenehajte,	izogibajte	se	

pasivnemu kajenju;
•	 izogibajte	 se	 izpostavljenosti	 radioaktivnemu	 ele-

mentu radonu in drugim kancerogenim snovem na 
delovnem mestu in drugje;

•	 uživajte	uravnoteženo	prehrano	z	veliko	sadja	in	ze-
lenjave.

Zdravljenje raka pljuč lahko poteka z operacijo, obsevanjem 
ali s sistemsko terapijo (kemoterapija, tarčna zdravila in 
imunoterapija). V zadnjih desetletjih je znanost na področju 
pljučnega raka zelo napredovala; raziskave so omogočile 
nova zdravila in metode zdravljenja, s pomočjo katerih ima 
več obolelih daljše preživetje, in prinesle več upanja vsem, ki 
se soočajo s to boleznijo. 
Z ozaveščanjem o tej bolezni želi Društvo pljučnih in aler-
gijskih bolnikov Slovenije prispevati k zgodnejšemu odkri-
vanju in večji možnosti preživetja za bolnike z rakom pljuč, 
z opozarjanjem na dejavnike tveganja pa zmanjšati število 
obolelih. Letošnjo kampanjo so v Društvu poimenovali s slo-
ganom »Življenje s polnimi pljuči«, njena ambasadorka pa 
je Alenka Artnik, svetovna prvakinja v potapljanju na vdih. 
Pljuča so njeno glavno orodje in morajo biti v vrhunski formi, 
saj se v globini nad 100 metrov stisnejo na velikost stisnjene 
pesti. Hkrati pa velja, da »Vsak trenutek šteje«, saj mora z 
enim vdihom pod vodo zdržati tudi štiri minute. Športnica se 

je tudi sama srečala z rakom v družini, saj je zaradi te bolezni 
izgubila oba starša: ''Srečanje z boleznijo mi je dalo vedeti, 
da življenje ni samoumevno, zato ga dosti bolj cenim. Akciji 
sem se priključila zato, ker sem prepričana, da je o raku 
treba govoriti; v stiski je nujno, da imaš ob sebi nekoga, s 
katerim se lahko pogovoriš.''
Več informacij o simptomih, dejavnikih tveganja in možnostih 
zdravljenja za čim daljše in bolj kakovostno življenje bolnikov 
z rakom pljuč najdete na spletni strani www.pljucni-rak.si.

Policisti v sodelovanju z zdravniki tudi letos opozarjamo na 
posledice nepremišljene rabe pirotehnike, ki lahko za vedno 
zaznamuje življenje posameznika. Naj se raje iskri od vese-
lja, ne od petard. Nepravilna raba pirotehnike povzroči tele-
sne poškodbe, kot so opekline in raztrganine rok. Pokanje 
moti tudi živali in onesnažuje okolje. Po veljavni zakonodaji je 
prodaja pirotehničnih izdelkov prve kategorije, katerih glavni 
učinek je pok, dovoljena med 19. in 31. decembrom, njihova 
uporaba pa je dovoljena med 26. decembrom in 1. januar-
jem.
Prodaja, posest in uporaba izdelkov druge in tretje kate-
gorije, katerih glavni učinek je pok, to so petarde različnih 
oblik in moči, pa ostaja prepovedana. Globe za kršitve 
tega zakona se gibljejo med 400 in 1200 evri. 

Vrste pirotehničnih sredstev in (ne)dovoljena uporaba
V prvo kategorijo sodijo ognjemetni izdelki, katerih uporaba 

je dovoljena v strnjenih naseljih in povzročajo zelo majhno 
nevarnost. To so recimo tortne fontane, čudežne svečke, 
pasje bombice in pokajoče kroglice. Iz druge kategorije pa 
so dovoljene razne rakete in fontane. Pirotehnične izdel-
ke prve in druge kategorije lahko uporabljajo mladoletniki, 

VARNOST

Naj zabave ne skali nesreča
Previdno pri uporabi pirotehničnih sredstev

Govorci na tiskovni konferenci: Alenka Artnik, doc. dr. Mar-
tina Vrankar, mag. Mojca Unk,Mirko Triller, Melita Pirc
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stari od 14 oziroma od 16 let, če so pod nadzorstvom star-
šev ali skrbnikov. Uporaba fontan in baterij je dovoljena le 
osebam, starejšim od 18 let.

Akcija: Bodi zvezda – ne meči petard
Na policiji smo tudi letos pripravili preventivno akcijo Bodi 
zvezda – ne meči petard, s katero predvsem osnovno-
šolce in srednješolce opozarjamo, da »petarde niso igrača, 
saj lahko povzročijo hude poškodbe, katerih posledice lah-
ko nosijo celo življenje«. 
Previdnost pri nakupu
Vse, ki kupujejo in uporabljajo pirotehnične izdelke, poziva-
mo, naj te kupujejo pri pooblaščenih trgovcih in jih upora-
bljajo skladno z navodili proizvajalca. Pri tem naj bodo po-
zorni na oznako CE. Prav tako pa pri uporabi pirotehničnih 
izdelkov ni prostora za alkohol, droge, nepremišljenost in 
objestnost.

Pok traja nekaj trenutkov – poškodbe ostanejo vse 
življenje.
Neprevidna uporaba pirotehničnih izdelkov lahko povzroči 
telesne poškodbe, kot so opekline, raztrganine rok, po-
škodbe obraza in oči. Med poškodovanimi je sicer še ve-
dno največ najstnikov, sledijo otroci do desetega leta, šele 
potem starejši.
Če je izdelek prepovedan, je prepovedan z razlogom, opo-
zarjamo policisti. Kako hude so lahko posledice uporabe 
izdelkov, ki so bili predelani ali kupljeni na črnem trgu, nas 
opomni dogodek, ko je decembra 2016 mladoletni fant 
zaradi eksplozije petarde, kupljene pri preprodajalcu na 
»črno«, ostal brez obeh rok.

Pokanje je nevarno in škodljivo tudi za živali
Glasni poki ne vznemirjajo le ljudi, zelo stresni in naporni 
so tudi oz. predvsem za živali. V Društvu za zaščito živali s 
projektom Prazniki brez pokanja spodbujajo ljudi, da si no-
voletni čas popestrijo kako drugače ter denar za pirotehni-
ko porabijo koristneje. Kljub znanim škodljivim posledicam 
za živali, ljudi in okoljevarstvenim opozorilom se decembra 
še vedno srečujemo z uporabo petard in drugih piroteh-
ničnih sredstev.
Vemo, da psi slišijo nekajkrat bolje od nas, občutljivi so 
tako za jakost kot frekvenco zvoka. Že človek se običajno 
ustraši poka petard, čeprav ga pričakuje oziroma ve, kaj se 
dogaja. Še huje je pri psih, ki jim je to popolnoma neznan 

in nerazumljiv pojav. Psi so ob pokanju petard konstantno 
v stresu, ves čas imajo povišano raven adrenalina in korti-
zola, hitreje dihajo in imajo pospešen utrip. 
V prednovoletnem času dodatna pozornost med spreho-
dom vsekakor ne bo odveč, tudi če se naš kosmatinec 
pokanja načeloma ne boji. Pes naj bo na povodcu, pred 
vsakim sprehodom preverimo, da ima pravilno nameščeno 
ovratnico oziroma oprsnico. Pri zelo plahih psih se svetu-
je, da jim namestimo tako ovratnico kot oprsnico in jih na 
sprehodu vodimo na dveh povodcih, saj se tako zmanjša 
možnost, da bi nam pes ušel. Povodec držimo trdno v ro-
kah. Če se le da, se sprehajamo podnevi oziroma izbiramo 
mesta, kjer je manjša verjetnost pokov petard. 

Prioriteta je večje osveščanje
Po mnenju policije so prioriteta preventivni ukrepi, ki jih po-
licisti že vrsto let izvajamo, predvsem z osveščanjem ljudi 
pri uporabi pirotehničnih izdelkov (v šolah, prek medijev in 
zdravstvenih ustanov). Le še večje osveščanje ljudi ob so-
časnem nadzoru nad prometom in uporabo pirotehničnih 
izdelkov lahko dolgoročno prispeva k zmanjšanju zlorabe 
pirotehničnih izdelkov. Da decembrskih praznovanj ne bi 
skalili neljubi dogodki, bodimo pri uporabi eksplozivnih 
sredstev previdni in skrbni.
Srečne in zadovoljne, uspehov polne ter predvsem 
varne praznike vam želi kolektiv Policijske postaje 
Podlehnik.

Viri: www.policija.si, sl.wikipedia.org, www.dnevnik.si

Damjan Bračič,
vodja policijskega okoliša
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ROK ZA ODDAJO ČLANKOV 

Vse bralke in bralce obveščamo, da bo nasle-
dnja redna številka Majšperčana izšla v dneh 
pred veliko nočjo, zato je treba članke oddati 
najkasneje do nedelje, 15. 3. 2020, in sicer na 
e-naslov glasilo.majspercan@gmail.com. Član-
kom pripnite 2 kvalitetni fotografiji. Uredništvo si 
pridržuje pravico do tega, da nekvalitetnih foto-
grafij ne objavi. Veselimo se vašega sodelovanja.
                       

Uredniški odbor

Spoštovane občanke in občani!

»Jutrišnji svet pripada tistim,
ki z ustvarjalnostjo gradijo prihodnost,
in tistim, ki znajo in vedo, kaj hočejo,

predvsem pa verjamejo v to, kar delajo.«

Želimo vam mirne, vesele božične praznike,
obilo zdravja, sreče in ljubezni ter veliko osebnih 

in poslovnih uspehov v letu 2020.

Občinski odbor SLS Majšperk

Spoštovane občanke in občani.
V imenu OO DeSUS Majšperk

vam želimo vesele božične praznike
in veliko uspehov v novem letu 2020.

OO DeSUS Majšperk
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Namesto zaključka … 

Sposodimo si misel modreca: Ne obstaja 
ne preteklost ne prihodnost, ampak samo 

trenutek, v katerem se nahajaš zdaj. Vse ostalo 
je iluzija. (Buda)

Fotografija Petra Kitaka, s katero je sodeloval na razstavi Podobe jesenskih Haloz 2019 v Podlehniku

Simbioza giba – igra in gibanje z uporabniki VDC Sonček  … Miklavževanje 2019

Priprave na praznike … 



Naša bisernoporočenca Jožica in Franc Jeza iz Stogovcev 
sta se poznala že iz otroških let. Svojo ljubezen sta združila 
pred matičarjem 28. novembra 1959. leta v Majšperku. 28. 
novembra 2009 pa sta svojo 50-letno ljubezen obnovila in 
tako postala zlatoporočenca. Ker čas hitro mine, je naglo 
minilo tudi naslednjih deset let in tako sta si v soboto, 30. 
novembra, v poročni dvorani KPC Majšperk ponovno iz-
povedala svojo ljubezen. Obred biserne poroke je vodila 
županja občine Majšperk ter pooblaščenka za sklepanje 
zakonskih zvez dr. Darinka Fakin.

Bisernoporočenka Jožica se je rodila 20. februarja 1937 
v Mariboru. Svoje otroštvo je skupaj z mamo preživljala v 
Stogovcih, medtem ko je njen oče živel v Kanadi. Osnovno 
šolo je obiskovala na Ptujski Gori. Že kot mlado dekle se je 
zaposlila v takratni tovarni volnenih izdelkov na Bregu, kjer 
je delala petintrideset let kot predica. Na tem delovnem 
mestu je delala vse do upokojitve. Sodelovala je z raznih 
organizacijah in v takratni delavski samoupravi. Kljub temu 
da ni imela veliko prostega časa, je bilo njeno življenje po-
svečeno tudi aktivnostim v različnih društvih. Bila pa je tudi 

predsednica Društva upokojencev Ptujska Gora, ki ga je 
vodila pet let. 
Bisernoporočenec Franc se je rodil 18. januarja 1936 v 
Doklecah. Svoje otroštvo je preživljal v družbi osmih bratov 
in sester. Osnovno šolo je obiskoval na Ptujski Gori. Izu-
čil se je za ključavničarja v takratnem TGA Kidričevo. Po 
odsluženem vojaškem roku se je za kratek čas zaposlil v 
Mariboru. Ker ga je ljubezen vračala v rodni kraj, se je za-
poslil v Kidričevem kot nabavni referent. To delo je opravljal 
vse do upokojitve. G. Franc je v življenju tudi rad prepeval. 
Njegov glas smo z veseljem poslušali na koncertih Moške-
ga pevskega zbora DPD Svoboda Majšperk, v katerem je 
sodeloval dobrih 60 let. Rad pa je poprijel tudi za delo, 
brez katerega ni mogel. Zato si je omislil majhen vinograd, 
ki mu prinaša dobro kapljico. 
Izredno sta ponosna na svoje tri otroke, in sicer na Mira-
na, Igorja in Mojco, ter na svojih šest vnukov: Katjo, Laro, 
Urško in Jero ter Sama in Domna. Občina Majšperk biser-
noporočencema Jožici in Francu želi še mnogo srečnih, 
zdravih in z ljubeznijo prepletenih let.

Nataša Letonja

Bisernoporočenca Jožica in Franc Jeza sta 
potrdila svojo ljubezen 


